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ČASOPIS ZA SLOVENSKO OBALO IN ZAMEJSTVO PIRAN-IZOLA-KOPER

December 2006 Leto 12 Številka 154 CENA 200 SIT € 0,83 /Poštnina plačana pri pošti 6320 Portorož/

----------------------------------------------------------------------------- IZHAJA 15. V MESECU -------------------------------------------
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KAJ IMAŠ ČAKA V LETU 2007?
Rahlo zvišanje cen zaradi evra, večje razlike med revnim in bogatim slojem prebivalstva, večje oziranje proti Bruslju, priprave na vzpostavitev zunanje meje EU in schengenskega režima, spori s 
Hrvaško zaradi meje, institucionalna in širitvena kriza v EU, nevihte v lokalni samoupravi zaradi priprav na ustanovitev pokrajin, dobili bomo novega predsednika države in nov lep Palače hotel.

Občima hran
VOMUMK Dl PIKAMOl

Spoštovane o6čanfže, cenjeni o6čani!
V vebibp veselje in čast mi je, da vam lahko v imenu Občine (Piran 
zažebim vesefe božične praznike ter srečno in uspešno beto 2007!

(jentiCi cittadine, stimati cittadini!
£ un grande piacere ed onore per me potervi augurare a notne deC Comune di Pirano 
buonefeste di INatabe e fefice anno nuovo 2007 pietio di successi.

|S Tomaž (jantar
Župan 06čine Piran 
Sindaco de C 
Comune di Pirano

Novoletno popoldne 
z ognjemetom

Potem ko se bomo že malce odpočili od številnih 
prednovoletnih prireditev, zlasti od gala koncerta orkestra 
Slovenske filharmonije 29. 12. ob 19.30 v Avditoriju in 
si ogledali božično-novoletne stojnice na različnih krajih 
ter 23. 12. v Župančičevi ulici in na Rokovem trgu prvi 
božični sejem, si ogledali jaslice v piranskih cerkvah 
(razstava bo odprta v soboto, 23. 12. ob 16.00 uri v cerkvi 
sv. Frančiška v Piranu), si na starega leta dan, 31. 12., 
od 21.30 ure dalje - pa vse do jutra - privoščili brezplačno 
Silvestrovanje na prostem - na Tartinijevem trgu v Piranu, 
kjer nam bo srečno novo leto 2007 točno ob polnoči 
zaželel novi župan Tomaž Gantar (Silvestrovanje na 
prostem bo tudi v Kopru), bo v Portorožu na Trgu 
prekomorskih brigad od 16.00 ure dalje pravo novoletno 
popoldne s skupino Victory in Nušo Derenda. Ognjemet 
bo razsvetlil portoroško nebo 1. januarja 2007 točno 
ob 18.00 uri, 2. januarja pa bo po portoroških ulicah 
tradicionalni novoletni tek.

Dragi bralci!
Pred nami je novo leto 2007, ki ga bomo v marsičem šteli 
za prelomno. V uredništvu Primorskega utripa želimo, da 
bi za vse nas bilo še bolj uspešno in prijazno ter da bi bili 
vsi srečni. Potrudili se bomo po svojih najboljših močeh, 
da bi vam tudi v prihodnje prinašali v vaš dom dobre, 
strokovne in preverjene novice. Zadovoljni smo, ker nam 
je naklada zrasla za 97 novih rednih naročnikov. 
Naročnina za leto 2007 ne bo višja in bo znašala 10 evrov.

Uredništvo

ŠKODA FABIA
za zimske radosti
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Pripravljeni na evro
S 1. januarjem 2007 bo evro postal naše zakonito plačilno sredstvo. 
Zadnji dan plačilnega prometa v bankah bo 29. december 2006, prvi 
redni plačilni dan v bankah bo 3. januar 2007. Bankomati bodo na 
Silvestrovo pred polnočjo za uro ali dve obmolknili. Poskočnih 
podražitev ni pričakovati.
Največ dela s pripravami na poslovanje z evrom so vsekakor imele 
komercialne banke, ki so v večini primerov svojim komitentom že poslale 
obvestila kako je treba ravnati od 1.1.2007, ko bo Slovenija stopila v območje 
evra. V bankah nam bodo avtomatsko - in brez dodatnih stroškov - vse 
tolarske viške (pozitivna tolarska stanja) kot tudi minuse (limit, posojila), 
preračunali v evre po znanem tečaju 239,640 SIT za evro.

*Sardele 
*Girice Dobrodošli

TOR ZZERO

Škoda Fabia je pripravljena na 
zimo z gratis opremo za zimske 
radosti v vrednosti 264.408 SIT
Oprema za zimske radosti vključuje:

4 zimske pnevmatike s platišči
Strešne nosilce
Kovček za smuči
Snežne verige
Lopato za sneg!

Število vozil je omejeno! Akcija traja do 31.12.2006.
PORSCHE KOPER, Ankaranska cesta 10,6000 Koper

Vkv

TPC LUCIJA - PORTOROŽ - KOPER - SUPERNOVA

Kar je čisto

išf

Popolna oskrba vida 
Za vaše oči Fotooptika Rio poskrbi!

Ljubljanska 24 IZOLA Tel. 64 00 500

Za prenos fotografije s CD, diskete, 
Smart Medla, Compact Flash iz 

digitalnega fotoaparata na
fotografski papir MBS

| wwigesteiti^«wt/qu5c6d6ib_fo6elffll»6roterii j
1 E-mail; fotoquicklab@siol.net *

IZPUŠNIH
LONCEV

I

AWT O ENTER
SEČOVLJE

PRODAJA IN MONTAŽA
m

* t
AVTONAŠČEV SERVIS AVTOKIIM

AVTOKLEPARSTVO SLOVENKA 0tri9lav AVTOLIČARSTVO
Parecag 173a, Sečovlje tel.: 05/672-02-00

KATALIZATORJEV
a
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Priprave na svetovni 
kongres FIJET 2008 v 
Sloveniji
Ko so leta 1954 v Parizu na pobudo 
belgijskih novinarjev ustanovili 
Mednarodno zvezo turističnih 
novinarjev in piscev o turizmu 
(FIJET), si je le malokdo 
predstavljal kakšen razmah bo 
turizem doživel v naslednjih 
desetletjih. Med vizionarji 
turističnega razvoja pa so bili tudi 
sicer zelo redki novinarji, ki so se 
v najbolj razvitih državah že 
specializirali za pisanje na 
področju turizma, je v posebni 
publikaciji ob 40. obletnici 
delovanja sekcije Turističnih 
novinarjev Slovenije, ki seje 12. 
maja 2005 statusno preoblikovala 
v FIJET Slovenija, Društvo turističnih novinarjev Slovenije, zapisal znani 
turistični novinar in urednik Drago Bulc, ki je postal predsednik FIJET - 
Društva turističnih novinarjev Slovenije, predsednik NO pa Franc Krajnc, 
odgovorni urednik Primorskega utripa.
23. oktobra je bila dopisna seja IO FIJET, 7. decembra, v času Turističnega 
foruma v hotelskem kompleksu Habakuk pod Pohorjem, pa 2. skupščina

Razprava o kandidaturi za organizacijo FIJET kongresa v Sloveniji. 
FOTO: Boris Šuligoj.

društva FIJET Slovenija, na kateri je predsednik Drago Bulc poročal o 
kandidaturi društva za gostitelja Kongresa FIJET oktobra 2008 v Sloveniji. 
Kongresa, ki bo po zamisli vodstva FIJET potujoči in bo trajal 5 dni, naj bi se 
udeležilo okoli 250 turističnih novinarjev in piscev iz držav članic EU in 
drugih. Kandidaturo na letošnjem kongresu v Karlovih Varih na Češkem so 
ponudili tudi Egipčani. Skupščina FIJET Slovenija, Društva TNS, je 
imenovala posebno delovno skupino, ki bo do januarja 2007, preden vložimo 
uradno kandidaturo, pripravila okvirni program in finančno konstrukcijo za 
izvedbo prvega tako obsežnega kongresa turističnih novinarjev in piscev v 
Sloveniji.

Odmeui
Center za starejše občane Lucija
V novembrski 153. številki Primorskega utripa je izšel članek z naslovom 
»Center za starejše občane Lucija«, ki je po vsebini pester, a hkrati spoznava 
dejstva, da bo piranskim starejšim občanom s skromno pokojnino »vstop« v 
hram brezskrbnosti dokaj problematičen. Cenik za bivanje je na mesec, brez 
dodatnih plačil, 140.100 SIT. Katastrofa! Res je, da marsikdo tega ne bo 
zmogel plačati. Razliko naj doplačajo otrok oziroma otroci, če zmorejo in 
seveda, če jih kandidat oziroma oskrbovanec DU Lucija sploh ima.
Zadnjo besedo ima občina, ki naj krije razliko do polne cene oskrbnine. 
Menim, da bi morala v tem primeru občini pomagati država, da bi bilo čim 
več ostarelih ljudi deležnih vsega dobrega v jeseni življenja..
Bralec, ostareli član naše družbe - v slovenski ustavi piše, da smo tudi socialna 
država. Torej brez strahu, da bi bili družbeni izvržek. Verjemi!

Marija iz Lucije

'Neodvisni nestrankarski časnik za območje Slovenske obale in zamejstva 'x

primorski uMp
Odgovorni urednik: Franc Krajnc 
Naslov uredništva in oglasnega oddelka:
Primorski utrip, Obala 125 Lucija,
6320 Portorož
Tel.: 05 6777 140, tel./fax: 05 677 0185,
e-pošta: informa.portoroz@siol.nct
www.primorski-utrip.si
Naročnine, oglasno trženje in
Media Service - Storitve za medije in tisk
PTA Primorska tiskovna agencija:
Obala 125, Lucija
Tel.05 6777 140, GSM 031/851-240 
Tehnično urejanje: In forma Portorož 
Tisk: Tiskarna Vek Koper 
Naklada: 2000 izvodov

Ustanovitelj in izdajatelj:

Tržno komuniciranje in informiranje
Portorož, Obala 125, tel.: 05 6777 140, 
tel./fax: 05 677 0185, fax: 05 6777 139 
Adrijana Krajnc Vasovič s.p.
Matična št. 1094343 DURS, Davčni urad Koper, 
Izpostava Lucija. ID DDV. SI59225246 
Transakcijski račun št.: 10100-0035275306 BK, PE

Letna naročnina (za 12 številk) 2.400,00 SIT 
10 EUR
Časopis je vpisan v razvidu medijev Ministrstva za 
kulturo RS pod zap. štev. 460.
Na podlagi zakona o davku na dodano vrednost 
(Ur. list RS št. 89/98) sodi časopis med proizvode, 
za katere se obračunava davek na dodano 
vrednost (DDV) po stopnji 8,5%.

Novinar si piše sodbo sam
Člani Društva novinarjev Slovenije (DNS) so na Novinarskih dnevih (16. - 18. 
novembra 2006) v Ankaranu prečesali številna aktualna vprašanja in se dotaknili 
tudi vedno bolj sveže problematike novinarske svobode.

Udeleženci na Novinarskih dnevih v Ankaranu.

Dr. Vlado Miheljak o fantomu novinarske 
svobode. FOTO: FK-Primorski utrip.

O fantomu svobode, ki ja lahko samo 
privid - fikcija, je govoril dr. Vlado 
Miheljak, doktor znanosti in izredni 
profesor na FDV ter kolumnist 
Dnevnika.
Vprašal se je, ali današnje novinarstvo 
ohranja svojo varnost (delo, službo) 
tako, da prodaja svobodo in ali se 
žurnalizem res že boji oblasti ali 
kapitala?
Na vrsto vprašanj nismo našli pravega 
odgovora. Tudi ne, ali je novinar oseba, 
ki mora samo poslušati in beležiti, ali 
lahko izrazi svoje lastno mnenje v obliki 
komentarja, ki morda ne bo všeč

lastniku. Tako se novinarstvo ves čas 
vrti okoli vprašanja nekakšnega strahu, 
kjer ni v ospredju vprašanje cenzure, 
pač pa vprašanje, ali smo formalno 
demokratična družba, v kateri so 
posamezniki omejeni v svobodi? 
Kritična presoja današnjega časa 
potrjuje osnovno načelo, da med 
novinarji in politično oblastjo ni možno 
partnerstvo, da torej obstaja nekakšen 
večni konflikt, v katerem se izmenjujejo 
zmagovalci in poraženci. V 80. letih se 
je oblast bala žurnalizma, danes se 
žurnalizem boji oblasti. Oblast, tudi 
lokalna, bolje rečeno politika, si želi 
podrediti medije. Če ji to ne uspe, 
ustanovi svoje glasilo, s tem pa postavi 
v še večjo soodvisnost obstoječi medij, 
ki se vedno znova poskuša izkazovati 
kot neodvisen, kar j e izjemno težko, ker

za politiko običajno stoji 
kapital. Primeri so znani tudi 
na Obali, kjer je vpliv politike 
že tako močan, da lahko 
odstavlja celo odgovorne 
urednike, ki so pred zakonom 
odgovorni za programske 
vsebine, ki jih potrjuje ta ista 
politika povezana s kapitalom.
Kaj je torej tisto, kar lahko 
ohranja novinarsko svobodo?
Eden od zanesljivih izhodov je 
»paktiranje« s kritično 
javnostjo, je dajal dr. 
Miheljak. Ko govorimo o 
svobodi tiska in novinarski 

svobodi pa 
ne moremo 
zaobiti 
dejstva, da 
mora biti vsakomur 
zagotovljena 
svoboda govora, 
informiranja, 
javnega izražanja 
lastnega mnenja ter 
pravica do
popravka, če sta bila 
v mediju kršena 
njegova pravica in 
interes.

Odgovornost novinarja do javnosti je 
nad katero koli drugo odgovornostjo, 
člani uredništva pa imajo pravico, da 
preprečijo in zavrnejo vmešavanje 
uprave ali tretjih oseb v uredniško 
vsebino. Poučen je primer Primorskih 7 
novic, odličnega regionalnega 
časopisa, kije to bil vse dotlej, dokler 
novinarji niso prišli v neproduktivne 
spore z lokalnimi oblastmi v Kopru 
in Novi Gorici, z županom Popovičem 
in županom Brulcem. In tu se začne 
edina relevantna zgodba današnjega 
žurnalizma, daje informacija postala 
izključno tržno blago, ki pa je ne kaže 
zlorabiti.
Na kakšni stopnji je danes naše 
novinarstvo in ali bo v tej bitki, tudi 
za svoj obstoj, sposobno ohraniti

sebe, svoj medij, etična načela, 
poštenost, natančnost, neodvisnost in 
neokrnjeno kakovost poročanja? Priča 
smo vedno večji nestrpnosti v družbi, 
krivicam posameznikov, razslojevanju, 
zato smo tudi v novinarstvu dolžni pri 
svojem poročanju skrbeti za 
demokratične standarde 'n
uravnoteženost, kajti senzacionalnost
največkrat škoduje.
V novinarstvu se vendarle nekaj 

spreminja. Če smo nekoč govorili o 
cenzuri (kaj to sploh je?), se danes 
pojavljata v tej stroki nova dva 
fenomena - samocenzura kot posledica 
strahu ter plačano in vodeno 
novinarstvo.

Franc KrainC

Ime vina Tokaj se umika
Kot je znano, se s 1. 1.2007 ne umika le Slovenski tolar, temveč tudi blagovna znamka Točaj, ki je uspešno nadomestil® 
odvzeti Tokaj, sporočajo iz Konzorcija Goriških Brd. Na novinarski konferenci, 11. decembra , na Dvornem trgu 
Ljubljani so predstavili prihodnje ukrepe in načrte v obrambo sorti, ki smo jo zelo dobro poznali kot Furlanski tokU 
Znano je, da seje pri Evropski komisiji pred časom pritožila Madžarska, češ, da si Slovenija ne more prilastiti ime^. 
za vino, ki je registrirano v tej državi. V Brdih so poskušali tržiti blagovno znamko tako, da so ime vina Tokaj spremen 
v Točaj, a kot kaže neuspešno.
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30 let Hotelov Bernardin
Z velikim sprejemom številnih uglednih gostov, 6. decembra 2006, 
so Hoteli Bernardin proslavili 30. obletnico podjetja, katerega 
razvojne perspektive obetajo nove še bolj stabilne korake.

Čedomil Vojnič in 
Stane Valant 
pozdravljata goste.

IHGTR

Hoteli Bernardin so odprli svoja vrata 
sta 1976 in šli skozi vzpone in padce, 
anes je to uspešno in ugledno ter 

bančno prestrukturirano podjetje, ki 
Ža že veliko let vodi eden najboljših 
gostinskih in turističnih strokovnjakov 
^ag. Čedomil Vojnič. Bistvo njihove 
razvojne poti so pozitivne spremembe 
n stalno prilagajanje novim zahtevam 

8°stov z novo in tržišču prilagojeno 
Ponudbo. Hoteli Bernardin imajo 
anes praktično vse, kar potrebuje 
r'st; od kakovostne nastanitve, dobre 
''ane in postrežbe parkirišč, ponudbe
0 morju, bazenov plaže, morskega 

Parka, še najbolj smela poteza vodstva 
P® je bila izgradnja enega največjih 
jmgresnih centrov daleč naokoli.

°stili so že izjemno pomembna 
Srečanja, med katerimi so bila 

mevna srečanje predsednikov 
Srednjeevropskih držav in letošnje 
^formalno srečanje Nata.

01 sta na svečanosti, ki so jo 
Pestrih s kulturnim programom, 
vedala predsednik nadzornega sveta 
a8- Stane Valant in predsednik

^Prave mag. Čedomil Vojnič se 
nicije po razvoju in širitvi ponudbe 

p°|elov Bernardin ne končujejo.
: aJ etJe išče nove poslovne izzive, 
jPa kar nekaj načrtov. Leta 2007 bo 

Pravljena nova strategija razvoja 
jjtelov Bernardin 2007 - 2010, v 

en bo poudarek predvsem na 
j. °t>alni ureditvi hotelskega 
Ig^P^ksa v pravo počitniško 
0j3°v^šče »Leisure Resort«. S tem 
P^sežnim projektom bodo Hoteli 
-ernardin popestrili letoviško 
Hom*0 na Slovenski obali. 
ve(je 1 Bernardin bodo svojo ponudbo 
Sa: n° ®°lj približevali tudi mestu Piran, 
]q » na območju Fomač v lasti kar 
bod U0 2m zemljišč, na kateri bi lahko v 
občosti zrasli hotelski apartmaji, z 
p ‘Hakim vodstvom pa se tudi že 
pred VarJajo o popestritvi ponudbe v in 
rešiti*116810111' Vsekakor bo treba najprej 
del 0b^[obleme s parkiranjem v mestu, 
nart) a.e na Fomačah pa bi končno lahko 
Plovb*"'' Za Pristajanje večjih turističnih

Številni udeleženci na proslavi 30. obletnice Hotelov Bernardin.

Darilo Občine 
Piran
Vodstvo hotelov Bernardin 
in številne udeležence na 
proslavi v veliki dvorani 
Evropa, ki seje nadaljevala 
ob rezanju jubilejne torte in 
s pogostitvijo v veliki 
restavraciji, je pozdravil in 
jim čestital za obletnico tudi 
novi župan Občine Piran 
Tomaž Gantar, ki je 
predsedniku uprave 
Čedomilu Vojniču izročil 
lepo darilo - faksimile 
naj starejšega statuta Občine 
Piran.

Župan Občine Piran izroča priložnostno 
darilo - faksimile najstarejšega statuta 
mesta Piran predsedniku uprave, 
magistru Čedomilu Vojniču.

Sprejem udeležencev 
proslave.

Jubilejna torta.

Dobri poslovni 
rezultati
Poslovni prihodki Hotelov Bernardin 
d.d. v letu 2006 znašajo 19,2 milijona 
evrov, kar j e 8 odstotkov več kot v letu 
2005 in 4 odstotke več od načrtovanih. 
Dobiček iz poslovanja znaša 2,9 
milijona evrov, kar je 15 odstotkov več 
kot v letu 2005 in je na ravni 
načrtovanega. Če k temu prištejemo 
ali odštejemo prihodke ali odhodke iz 
financiranja dobimo poslovni izid pred 
obdavčitvijo, ki v Hotelih Bernardin 
v letu 2006 znaša 2,3 milijona evrov 
in je kar 21 odstotkov nad lanskim. 
Davek na dobiček je 25%. Podjetje 
posluje dobro, je pa tudi res, da je 
sedaj že skoraj v 100-odstotni zasebni 
lasti.

Franc Krajnc 
FOTO: FK-Primorski utrip.

Istrabenzov up
Zmagovalka natečaja Istrabenz 
UP 2006 je Darja Janežič
Koper, 1. decembra 2006 - Holdinška družba Istrabenz je na prednovoletnem sprejemu 
v Gledališču Tartini v Piranu, 1. decembra 2006, razglasila zmagovalko natečaja 
Istrabenz UP 2006. Letos seje najboljše odrezala 26-letna univerzitetna diplomirana 
inženirka živilske tehnologije Darja Janežič, ki prejme nagrado v vrednosti 10 milijonov 
tolarjev za kakovostno šolanje v tujini, kasneje pa se bo zaposlila v Skupini Droga 
Kolinska. Igor Bavčar, predsednik uprave Istrabenza je v svojem pozdravnem nagovoru 
dejal, da so Investicije v znanje bile in ostajajo ena ključnih naložb naše družbe. 
Dosedanji zmagovalci natečaja, ki v tujini pridobljeno znanje s pridom uporabljajo 
vsak dan v praksi in doprinašajo k razvoju in uspešnosti Skupine Istrabenz, so dokaz, 
da je ta odločitev pravilna.

Igor Bavčar, predsednik uprave Istrabenz, d.d., Darja Janežič - Istrabenzov 
UP 2006 in Dušan Poberaj, direktor razvoja v družbi Droga Kolinska, d.d., ki 
je predsedoval 7-članski komisiji. FOTO: FK-Primorski utrip

Skupina Istrabenz z natečajem 
Istrabenz UP, kije letos potekal 
že četrtič, išče mlade 
strokovnjake s področij, ki jih 
potrebuje znotraj svojega 
razvejanega poslovnega sistema. 
Letošnji natečaj je prepričal 21 
mladih in ambicioznih študentk 
in študentov različnih 
naravoslovnih fakultet, ki so ob 
prijavi oddali tudi nalogo z 
naslovom »Funkcionalnepijače 
in napitki danes in čez 10 let«. Istrabenzovi dobri upi

Komisija je na prvem zasedanju izbrala 13 finalistov, ki so bili povabljeni na izdelavo 
osebnostnega profila in kasneje še na razgovor s komisijo. Na drugem zasedanju seje 
komisija s finalisti tudi osebno srečala in z njimi opravila polurne pogovore.
Po razpravi in skupni oceni posameznega kandidata, je komisija izglasovala letošnjo 
zmagovalko. »Iskali smo strokovnjaka živilsko-prehrambenega področja, s 
poznavanjem zakonitosti prehrambene industrije, trženja prehrambenih izdelkov, 
inovativnega in s svežim pogledom na razvoj. Prepričan sem, da smo pravilno 
izbrali,« je povedal Dušan Poberaj, predsednik natečajne komisije in direktor razvoja 
v Drogi Kolinski.
Darja Janežič je študij zaključila z diplomsko nalogo »Vpliv naravnih začimb in 
začimbnih ekstraktov na parametre kakovosti pasteriziranih gotovih jedi«.
V prihodnosti se želi posvetiti področju prehrane in raziskovati možnosti preventivnega 
zdravljenja z uporabo funkcionalnih živil.
Ustanova, na kateri bo zmagovalka pridobivala novo znanje s področja funkcionalne 
prehrane, še ni dokončno izbrana. V razpisu sta bili navedeni Institut fiir 
Emahrungsvvissenschaften, Univerza na Dunaju in Division of Human Nutrition 
Univerze Wageningen na Nizozemskem. Predstavniki Droge Kolinske in zmagovalka 
bodo v kratkem določili, katera institucija je primernejša.
Z natečajem Istrabenz UP so že uspeli tudi Marko Kukanja, Andrej Hrabar. Matej 
Kocbek, lanskoletni zmagovalec.
Igor Bavčar, predsednik uprave Istrabenz, d.d., Darja Janežič - Istrabenzov UP 2006 
in Dušan Poberaj, direktor razvoja v družbi Droga Kolinska, d.d., kije predsedoval 7- 
članski komisiji.

Podjetje Finali Trading podarilo ček
V podjetju Finali Trading d.o.o. Portorož so se odločili, da bodo namesto novoletnih 
voščilnic raje podarili sredstva pomoči potrebnim. Tako sta direktor družbe Emil Grižon 
in njegov sin Aleš iz Nove vasi, 14. 12.2006, v prostorih Krajevne skupnosti Semedela 
podarila Društvu Sožitje obalnih občin ček za 500.000 SIT, ki ga je prevzela 
podpredsednica društva Vesna Grižon. Društvu Sožitje, ki skrbi za osebe z motnjami 
v osebnem razvoju, bo leta 2007 praznovalo 40. obletnico delovanja, zveza društev pa 
je tri leta starejša. Mladi varovanci so medtem pridno izdelovali voščilnice za Novo 
leto 2007 in se veselili darila. Nedvomno, da ge za lepo humanitarno gesto podjetja 
Finali, ki jo je vredno posnemati.
FOTO: FK-Primorski utrip.
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Pritožba Brede Pečan poslana 
na upravno sodišče
Razsodba o izolskih lokalnih volitvah, o tem kdo ima pravico biti župan, mora biti znana v 30 
dneh, do 15. januarja 2007.

Breda Pečan je takoj po novinarski konferenci, 12. decembra, ki je bila na sedežu stranke v Izoli, vložila na upravno 
sodišče v Novi Gorici pritožbo zoper sklep izolskega občinskega sveta, ker ji je onemogočeno upravljanje funkcije županje. 
Prepričana je, da bo razsodba njej v prid. »Ravnali bomo tako, kot bo odločilo sodišče«, je povedala Breda Pečan.

Breda Pečan z odvetnikom na novinarki 
konferenci

Popovič in imel pod kontrolo oba 
župana. Zgodila sta se Koper in 
Piran, kjer se je vse končalo zelo 
pošteno in diplomatsko, za Izolo pa 
bomo šele videli kaj bo odločilo 
upravno sodišče. Da bo o tem 
odločalo ustavno sodišče pa so že 
male medijske račke.

Odločilni dve 
glasovnici
V Drugi krog volitev sta se uvrstila 
županski kandidat Tomislav

Tomislava Klokočovnika zoper Poročilo 
o izidu drugega kroga volitev za župana 
Občine Izola, št. 006-07/2002, z dne 16.
11. 2006 zavrže oziroma podrejeno 
zavrne kot neutemeljeno - in podrejeno 
temu sklep Občinskega sveta Občine 
Izola št. 041 -1 /2006, z dne 15. 11.2006 
odpravi in vme zadevo Občinskemu svetu 
v novo odločanje. Obrazložitev tega 
predloga je dolga kar 16 strani in opisuje 
vse podrobnosti v zvezi z dogodki in 
odločitvami na Občinskem svetu. 
Izpodbijani sklep da je nepravilen in 
nezakonit, nadalje navajaj kršitev pravil

Začasni župan Anton Juriševič

Namreč na podlagi ugotovitve Občinske 
volilne komisije (OVK) Občine Izola je 
bila Pečanova izvoljena za županjo, sklep 
Občinskega sveta Izola, 5.11. 2006, pa 
je bil drugačen. Občinski svet je pritrdil 
pritožbi Tomislava Klokočovnika zoper 
Poročilo o izidu drugega kroga volitev za 
župana Občine Izola. Nastala je pravna 
praznina, status quo in županske naloge 
ter vodenje sej občinskega sveta je 
začasno prevzel najstarejši član 
občinskega sveta , član Desusa Anton 
Juriševič. Izolani so sedaj kar nekam 
razklani, mora celo po športno 50:50.

Volilni vozel v Izoli je namreč tako 
zavozlan, da ga ni mogla razplesti niti 
skupina odličnih pravnikov, ki so na 
konstitutivni seji občinskega sveta 
prišepetavali svetnikom kako naj 
glasujejo. Temu bi rekli pravna pomoč, 
ki si jo menda lahko privoščijo občinski 
svetniki kar na sami seji. Prizori so bili 
nenavadni!

Bilo je 6 kandidatov
Znano je, da seje za župansko mesto na 
letošnjih lokalnih volitvah v Izoli 
potegovalo kar 6 kandidatov. 
Javnomnenjska raziskava Informe 
Portorož je pokazala, da bo že v prvem 
krogu, sicer za milimeter, zmagala Breda 
Pečan, a se to ni zgodilo. Namreč takrat 
se še ni vedelo zagotovo, da bo imela 
Breda Pečan tako močnega 
protikandidata Tomislava Klokočovnika. 
Vse je bilo v stilu volilne kampanje: 
»Koper je naš«, »Izola je naša, »Piran je 
naš«, podkrepljeno s strahovi, da bo vsem 
trem občinam v Slovenski Istri vladal kar

J

Svetniška skupina Izola je naša ima absolutno prevlado

Odvetnik svetuje še neukim?

Klokočovnik in kandidatka Breda Pečan. 
Volilni rezultat brez glasovnic po pošti je 
pokazal na zmago Tomislava 
Klokočovnika. Slavje članov in 
simpatizerjev stranke »Izola je naša« se 
je kot kaže začelo nekoliko prezgodaj, saj 
še ni bilo jasno kaj bodo prinesle 
glasovnice po pošti. Te pa so kot kaže 
(res samo za dva glasova) obrnile stvar 
na glavo in Občinska volilna komisija je 
na podlagi tega razglasila, da je 
zmagovalka letošnjih županskih volitev 
v Izoli Breda Pečan.

Kdo so lopovi?
To kar se je po Izoli dogajalo po 
razglasitvi OVK - že tudi med njenim 
zasedanjem - pa smo gledalci tako ali tako 
lahko videli na TV zaslonih. Skandiranje 
pred občinsko stavbo »Lopovi, Lopovi«, 
kordon policije, ki je moral zaščititi 
občinsko stavbo, v kateri je zasedala 
OVK, molotovka odvržena na fasado 
stavbe, kjer imajo sedež tudi Socialni 
demokrati, transparenti z žaljivo vsebino 
in še kaj. Vse to je bila izolska volilna 
folklora, kiji ni para v Sloveniji. Zadeva 
je potem postala zelo osebna in je 
razdelila tudi medije.

Pritožba na upravno 
sodišče ima 16 
strani
Pravni zastopnik in pooblaščenec Brede 
Pečan Matej Podlipnik iz Odvetniške 
pisarne Miro Senica in odvetniki je na 

novinarski konferenci povedal, 
da Breda Pečan v pritožbi 
poslani na Upravno sodišče RS, 
Oddelek Nova Gorica predlaga, 
da iz vseh pritožbenih razlogov 
po 25. členu Zakona o 
upravnem postopku naslovno 
sodišče odpravi sklep 
Občinskega sveta Izola 032-12/ 
2006 z dne 5. 12.2006 in zavrne 
pritožbo Tomislava
Klokočovnika zoper sklep 
Občinske volilne komisije št. 
041-1/2006 z dne 15. H.2006 
kot neutemeljeno ter pritožbo

postopka, kršitve materialnega prava, 
piše v zvezi z ugotavljanjem veljavnosti 
glasovnic, o domnevnih nepravilnostih na 
volišču št. 012 - Malija (dvojezična 
glasovnica), izpodbijajo sklep glede 
očitanih domnevnih nepravilnostmi v 
zvezi z glasovanjem po pošti, kar naj bi 
bilo v bistvu najbolj sporno. Pritožnica 
opozarja, daje ob prevzemu glasovnic po 
pošti (iz Doma upokojencev) bil prisoten 
vodja volilnega štaba kandidata za 
župana Tomislava Klokočovnika, gospod 
Darko Grad, ki ni imel takrat nikakršnih 
pripomb na zakonitost sprejema 
glasovnic po pošti. Prav te glasovnice so 
namreč obrnile stvar na glavo in 
omogočile končno zmago Bredi Pečan. 
Mož Brede Pečan, član OVK, ni 
sodeloval pri odločanju o ugovoru 
županskega kandidata Tomislava 
Klokočovnika, saj seje samoiniciativno 
izločil iz odločanja, piše v pritožbi. 
Občinski svet je zasedal ure in ure, 
svetnikom, ki so jim skrivnostno 
prišepetavali odvetniki, so proti jutru že 
popuščali živci.

Sejo je odprl predsednik OVK Mojmir 
Suhar, ki pa je bil preveč popustljiv in 
stvari so se iz ure v uro bolj zapletale.

Najstarejši občinski svetnik Anton 
Juriševič (DesuS) najprej ni hotel prevzeti 
naloge vodenja Občinskega sveta in je 
predlagal Silvana Saua. Nastal je še večji 
zaplet. Končno je vodenje seje OS le 
prevzel Juriševič, ki sedaj, do odločitve 
sodišča, opravlja tudi tekoče županske 
posle v Izoli. Prve težave, ki se znajo 
zgoditi: mrtvilo, nezaupanje, kadrovske 
menjave, politični razkol med Izolani, 
zapozneli sprejem občinskega proračuna, 
razvojne motnje.

Policija še tava v 
temi?
Znani dogodki v Izoli; protestni shodi 
pred občino - neprijavljene javne 
prireditve, molotovke, sporni plakati, 
netenje nestrpnosti, so zaposlili tudi 
policijo, ki išče krivce oziroma naročnike, 
a jih, kot je povedala Breda Pečan, še ni 
odkrila.

Primorske novice

Problem je donosnost
Lastniki Primorskih novic bodo neverjetneje namesto unovčevanja dobičkov, morali seči v žep in tudi več oglaševati, 
da bi krili minus, ki se pojavlja v tej spoštljivi časopisni družbi. Nerazumljivo je zakaj v Primorskih novicah razrešujejo 
odgovorne urednike, ki nikakor ne morejo nositi krivde za slabo poslovanje družbe, pač pa le za vsebino časopisa, ki se 
vendarle nekoliko izboljšuje.
Razrešitev odgovornega urednika Tina Mamiča, kije v kratkem času že drugo žrtveno jagnje v uredništvu Primorskih 
novic, ni prava pot, da bi se lahko ta medijska hiša elegantno izkopala iz težav v katerih se je znašla s prehodom na 
dnevno izhajanje.

Sprememba zbornične zakonodaje

Izstop iz GZS mogoč 
le s pisno izjavo 
poslano po pošti!
Štiriindvajseti november 2006 je bil prvi začetni datum možnega izpisa iz 
obveznega članstva GZS. Izstopno izjavo je treba poslati na GZS. Dimičeva 
13, Ljubljana in to izključno v pisni obliki - z dopisom po pošti (ne po 
elektronski pošti) z navedbo matične številke podjetja ali s.p., sicer se 
šteje, da se vaše članstvo avtomatično podaljša. Z dnem izstopne izjave 
oziroma prejema pošte preneha vaše obvezno članstvo v GZS. Iz GZS 
lahko pričakujete izpisek vašega deleža upravičenja na nepremičninah 
GZS, katerega pa ne morete unovčiti.

Vladi Janeza Janše, bolje rečeno ministru Vizjaku, gre zasluga, da so na 
Gospodarski zbornici Slovenije začele potekati stvari v pravo - ne prisilno 
smer. Namreč, da gospodarskemu subjektu, ki ne vidi koristi od tako 
imenovanega članstva v GZS, ne bo treba prisilno plačevati članarine, saj novi 
zakon o gospodarskih govori le o prostovoljnem članstvu. Prenovljena GZS 
(že za december) obljublja kar za 43 % nižjo stopnjo članskega prispevka. 
Najnižji pavšalni nominalni znesek je 3000 SIT mesečno.

Med prvimi so se organizirali trgovci, ki so ustanovili svojo Trgovinsko 
zbornico, ki naj bi postala reprezentančna in bi tako zadovoljila zakonskim 
zahtevam. Seveda pa tudi ta nova zbornica ne bo mogla delovati brez finančnih 
sredstev, zato bodo člani prav tako plačevali članarino, čeprav prostovoljno in 
nekajkrat nižjo. Vprašanje je tudi kako se bodo organizirale druge dejavnosti- 
Združenje za turizem in gostinstvo se statusno preimenuje v Turistično gostinsko 
zbornico (TGZ) in bo še naprej obveščalo svoje člane o poslovnih zadevah in 
spremembah predpisov. Sekretarsko mesto tega združenja je po odhodu Mim 
Pretnarja za prehodno obdobje prevzela Majda Dekleva. Svoje članstvo v 
TGZ potrdite s tem, da plačate mesečno akontacijo članarine, ki je precej 
(43%) nižja. Posebno pristopanje torej ni potrebno. TGZ bo kot kaže ostala v 
okviru reorganizirane GZS.
GZS, ki še vedno mimo pošilja račune za članski prispevek, je z oblikovanjem 
trgovinske zbornice izgubila močan temelj za svoje nadaljnje delovanje, verjet' 
pa je, da ne gre za njen totalni razpad. Gospodarski subjekti so pred kratkim 
prejeli posebno položnico za oktober in november. Ni kaj, treba bo plačati, 
sicer vam bo pri tem »pomagala« davčna uprava, ki je vse doslej (za provizij0 
seveda) odlično servisirala mastodonta, ki seje kopal v milijardah. Naslednice 
ali nasledniki GZS se bodo zagotovo kar nekaj časa prepirali komu pripad3 
velika zbornična palača, da ne omenjamo zgradb in poslovnih prostore' 
območnih zbornic GZS. Ali imajo člani pravico na svoj delež iz članarine, ki 
je bila porabljena za gradnjo stavb in dmgih investicij v nepremičnine v smish' 
ustvarjanja nove vrednosti?

Majhni in veliki računi

Mala podjetja in samostojni podjetniki posamezniki so za oktober in november 
prejeli položnice v skupnem znesku 6000 SIT. Letno znaša to 36.000 Sl 
Velika podjetja so plačevala tudi do trideset krat več.
Denar od prisilne članarine seje grmadil na transakcijskem računu GZS, ki J 
imela največ stroškov za plače (preštevilnih?) zaposlenih in verjetno tudi za 
honorarje raznih predavateljev. Sedaj pa je tam naenkrat nastala kriz3 
brezposelnosti, viškov sposobnega kadra.
Člani so poleg položnice prejeli tudi zanimivo sporočilo, da prihaja evro in 0 
se je treba nanj pripraviti, ker bo prinesel vrsto sprememb. Kot da podjetj 
nimajo svojih računovodstev, ki že imajo navodila kako bo z zaključnimi račun' 
in pretvorbo tolarjev v evre.
GZS »prisilnemu« pač članstvu sporoča, da so zaradi spremembe zakonodaj 
poslali račun za dva meseca skupaj, za oktober in november, sledi pa še račun 
za december.
Kar precej varno prihodnost pa sije zagotovila Kmetijsko gozdarska zbornica, 
ki neplačnikom zborničnih prispevkov grozi s tožbami! Kje je tu prostovoljni’ 
je seveda drugo vprašanje.

Začasni predsednik mag. Samo Hribar Milič, verjetni 
predsednik Jože Colarič

Dosedanji predsednik GZS mag. Jožko Čuk je po petnajstih letih dela. n 
predlog članov, zapustil to zbornično gospodarsko ustanovo. Mediji pišeJ ’ 
da se ni mogel pravočasno prilagoditi spremembam in je poskušal vse, da 
ohranil GZS takšno kot je bila - bogata, z zanesljivimi finančnimi vin n 
obvezne članarine. Začasni predsednik in generalni sekretarje postal Sa 
Hribar Milič, nekdanji podpredsednik GZS, ki ga poznamo kot trdega pogaja*0 
v Združenju delodajalcev. Prvi mož GZS (častni predsednik) naj bi postal J° 
Colarič iz novomeške Krke.

Novi predsednik TZS je 
Dominik S. Černjak
Skupščina Turistične zveze Slovenije je v soboto, 25. 11. 2006, v Ljubija!0 

novega predsednika TZS izvolila Dominika S. Čemjaka, nekdanjec
tudi edini kandidat za 1prvaka Stranke mladih Slovenije, ki je .... ...... ^...... ....-------- -n

pomembno funkcijo. Čemjak je direktor turistične agencije Collegiu01 
poznavalci verjamejo, da bo uspešno nadaljeval začrtane poti te ve ' 
slovenske turistične društvene organizacije. Na skupščini so izvolil' tu 
pet podpredsednikov in dvajset članski izvršni odbor. Turistično zve 
Slovenije, ki združuje več občinskih zvez in razpredeno mrežo okoli 
turističnih društev in ki je lani proslavila visok jubilej - 100. obletu'0 
delovanja - je kar 18 let uspešno vodil dr. Marjan Rožič.



Krajani naselja Dragonja so na zboru v prostorih kmečkega turizma Mahnič izrazili zadovoljstvo glede obljubljene približno kilometer dolge 
in 750 milijonov SIT vredne obvoznice, ki jo financira država v okviru LN schengenski mejni prehod. Občina Piran bo v okviru dogovora z 
vlado financirala izgradnjo pločnika, prehoda za pešce in ustrezne infrastrukture. Pravo presenečenje za nekatere pa je bila sprejeta iniciativa 
za začetek postopkov ustanovitve KS Dragonja.

Zahtevajo svojo 
Krajevno skupnost

Roman Bažec - za 
ustanovitev KS Dragonja.

Mirela Flego - proti 
ustanovitvi KS Dragonja.

V drugem delu zbora krajanov je 
Roman Bažec presenetil z zahtevo, ki 
jo je podkrepil s 53 podpisi, o 
ustanovitvi KS Dragonja. To v bistvu 
pomeni, da bi se Dragonja s približno 
200 prebivalci odcepila od KS 
Sečovlje in ustanovila lastno (v 
piranski občini deveto) Krajevno 
skupnost. Zamisli je oporekala 
predsednica KS Sečovlje Mirela 
Flego, ki je povedala, da predstavniki 
naselja Dragonja v preteklih štirih 
letih (ali cel več let) sploh niso bili 
aktivni in se tudi niso pojavljali v KS 
Sečovlje s svojimi morebitnimi 
zahtevami, sedaj pa bi naenkrat radi 
imeli svojo KS. Pričakuje, da bo 
sodelovanje v tem mandatu boljše, saj 
sta bila na letošnjih oktobrskih 
lokalnih volitvah v Svet KS Sečovlje 
izvoljena kar dva kandidata iz 
Dragonje. Tudi Marjan Guzič, 
predsednik Sveta KS Sv. Peter, je bil 
mnenja, da si naselje Dragonja zasluži 
svojo KS in hkrati dodal, da KS tako 
ali tako nima nobenih pristojnosti, o 
čemer bi moral kakšno reči tudi 
Občinski svet Piran. Nekaj 
pomislekov do predloga ustanovitve 
nove KS Dragonja je imel tudi novi 
župan Tomaž Gantar, ki pravi, da to 
pomeni tudi večji strošek za občino,

zboru krajanov naselja Dragonja, 
0- novembra 2006, so predstavniki 

ministrstev za promet in zveze, javno 
uPravo ter ministrstva za okolje in 
Prostor in Direkcije RS za ceste, kakor 
ud' Občine Piran, predstavili 

Projektno dokumentacijo za ureditev 
pločnika ob državni cesti Gl - 11 

kofije - Koper - Dragonja, odsek 
■Ter - Dragonja in tozadevne idejne 

Projekte. To kar je krajane naselja 
ragonja najbolj razveselilo je obljuba 
'ade, da bo, čeprav morda šele čez 

leti, končno zgrajena tudi 
Sovoznica, ki bo zaobšla naselje s 

mer se bo bistveno zmanjšal hrup v 
naselju, sedanja cesta, ki ločuje 
naselje, pa bo lahko postala celo 
sPrehajalna pot, vsekakor pa bo manj 
^ remenjujoča. Sicer pa naselje 
k ragonja nima nekega središča, zato 

ukinitev državne ceste skozi 
aselje tudi priložnost za določene 

Prostorske spremembe. Krajane so 
0vabile na sestanek bivša županja 
°jka Štular, predsednica Sveta KS 
ecovlje Mirela Flego in predstavnica 

p^a-lanov Ingrid Mahnič, ki je tudi 
skf003*3 ° uresn*čevanju dogovora 
V| enjenega na sestanku s predstavniki
t> v e- Zbor krajanov je vodil Roman 
oazec.
V r>
sch ra8°nji pospešeno gradijo 
^.mrigenski mejni prehod, ki naj bi 
sdo Vi 8*avnem dokončan že do 
za->1Tl aC*'’ v sv°j* celovitosti pa naj bi
sch®1 §ele leta 2008' Uradno naJ bi 

engenski režim na kopnem in na
nazaživel januarja 2008, zračni 

0r P3 dva meseca kasneje, 
na yV0lTln0’ da bo poostrena kontrola 
daijvUnanJi meji EU povzročala tudi 
na h86 . one vozil ~ in t0 predvsem 
v n"aŠki stranU saj bo vsak ki vstopa 
tudi v” skrbno pregledan. Žal bo 
Ptobl^ ^Pnšnih plinov in drugih 
Prilo>em°V’ bkrat* Pa bo to tudi 

n°st za hitrejši razvoj kraja.

k° financirala 
z9padnjo pločnika

Občina P
izgrad . lran J6 prevzela obveznost 
in potr2f Piočnika, prehoda za pešce 
j® p0venne Infrastrukture v naselju, 
Štular Cdala bivša žuPanja Vojka 

Sestanka s krajani so se

Krajani naselja Dragonja sprejemajo pomembne odločitve.

SCHENGENSKA - ZUNANJA 
MEJA EU V DRAGONJI

... .

Naselje ločuje državna cesta, promet po njej pa zlasti v poletni sezoni povzroča neznosen 
lirup.

udeležili tudi sedanji župan Tomaž 
Gantar, podpredsednik DZ dr. Marko 
Pavliha, kije prinesel obljubo ministra 
Viranta, da vse poteka tako kot je bilo 
dogovorjeno, vodje pristojnih uradov 
Občine Piran ter vodja službe za 
odnose z javnostmi Jerneja Segulin.
Od medijev se je zbora, ki je bil zelo 
pester in zanimiv, udeležil le novinar 
Primorskega utripa.
Potem ko so krajani dodobra 
prediskutirali vse zbrane predloge in 
nasvete, so sprejeli pomembno 
priporočilo, da naj bi hitro cesto začeli 
graditi v smeri od Dragonje proti 
Kopru, saj bi se s tem nekoliko 
pridobili na času in se tudi prej rešili 
neznosnega prometa skozi naselje. Ker 
je padel tudi predlog, da bi hitro cesto 
še nekoliko premaknili, so bili ostali 
mnenja, da ni dobro več kar koli 
spreminjati, saj bi to lahko pomenilo 
tudi zamik gradnje. Občutek smo 
dobili, da so krajani naselja Dragonje 
zadovoljni s tem kar bodo dobili: 
pločnike, prehod za pešce, ustrezno 
infrastrukturo in kar je najvažnejše, 
tudi obvoznico.

denar pa bi 
kazalo 
uporabiti 
p a m e t n e j e.
Očitno z 
r e 1 a c ij a m i 
med krajani 
Dragonje in 
Svetom KS 
Sečovlje ni 
nekaj v redu, 
je menil 
župan. »Če 
se boste tako 
odločili bomo 
sprožili 
ustrezni 
postopek«, je 
dejal Tomaž 
Gantar.
Vojka Štular je ob tem 
predstavila proceduro 
v zvezi z 
ustanavljanjem KS. 
Volitve v KS so 
možne šele čez štiri 
leta, v času naslednjih

Ingrid Mahnič poroča o dogovoru 
vladnimi predstavniki.

lokalnih volitev.
Kljub nekaterim pomislekom so 
krajani na predlog predsedujočega 
sprejeli sklep o ustanovitvi strokovne 
komisije, ki naj do 1.1. 2007 pripravi 
pobudo za ustanovitev KS Dragonja.

Franc Krajnc

ksivi

MS

v w. , -

Schengenski mejni prehod Dragonja bo zgrajen že do spomladi 2007, uradno pa bo kot kaže na kopnem in na 
morju začel delovati šele januarja 2008, zračna kontrola pa marca 2008.
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ČESTITKE IN OGLASI
RESTAVRACIJA

MARINA
marina
portorož
portorose

Nudi prvovrstne 
kulinarične specialitete

* Izvrstne mediteranske in 
morske jedi

* Primorska vina 
vrhunskih proizvajalcev

* Razgled na morje, 
mirno in prijazno okolje

* Prenočišča, klimatizirani 
prostori in sejna soba

* Velik parkirni prostor
Tel.: 05 6761 317,6761 300 
Fax: 05 6761 502

MARINA PORTOROŽ d.d.
je sodobno pristanišče 

za jahte s tehničnim 
servisom

Tel.: 05 6761 100 
6761 200 

Fax: 05 6761 510 
6761 210

E-mail:
marina.portoroz@marinap.si 
Internet:

restaurant@marinap.siwww.marinap.si

* *

T'sem občankam in občanom, 
detničarjem, gostom in 
posCovnim partnerjem 

žedmo 
vesele

Božične praznike in 
srečno novo Beto 2007.

RESTAVRACIJA
LAGUNA

Ribje in mesne specialitete 
ter pizze pripravljene 
v krušni peči
Domača in buteljčna vina 
Terasa in bazen, 
razgled na Portorož 
Lastni parkirni prostor.

ŠPORTNA
PONUDBA
Tel.: 05 6761 232 
Fax: 05 6761 233

(PO<RJO<RpŽ £.£.
Tel.: 05/6776 620 
Telefaks:05/6776 621 laguna-marina-lucija@siol.net

OKREPČEVALNICA DCCTA \i

Lucija
Tel.: 05/671-67-66

Obala 142, 6320 Portorož

RESTAVRA

Beli križ
Tel: 05/671-67-02

Belokriška 68, 6320 Portorož

* Od 9.30 ure dalje pestra ponudba toplih malic 
po receptih naših non

* Od 11.30 do 16.30 ure menu kosilo za 
1.250,00 SIT - študentska kosila, domače istrske 
dobrote in jedi po naročilu

* Od 16.00 do 18.30 ure, akcijski menu po posebno 
ugodni ceni!

* Kosila z brezplačno 
sladico tudi 
za na dom.

* Svečana in poslovna kosila in pogostitev na 
lokaciji naročnika (Catering).

* Dnevna kosila po izbiri, dva mesna in en 
brezmesni menu.
Cena za menu: 1500,00 SIT / 6,26 EUR.

* Študentska kosila.

* Za decembrske dni jedi, kot so jih 
pripravljale naše none.

/ Jesn /terS/s/t aej/e/n 
Je zer/cerfi(//e//te z er e/ej/ /7/

Avz/// že/e/ne 
eeJe/e Aezte/ee/tretzn/Ae /er 

Jreeete e/eee /e /e
2007.

^r-. Mercator

raM SOCIALNI
demokrati

spoštovani občani, drage občanke:

VOŠČIMO VAM PREŠERNO PRAZNOVANJE! 
NAJ SE VAM UDEJANJIJO 

NOVE MIŠU IN LEPE SANJE.

NAJ VAM VSAK NOV DAN V NOVEM LETU 2007 
PRINESE VELIKO ZDRAVJA, 
ZADOVOIJSTVA IN SREČE!

SOCIALNI DEMOKRATI PIRAN

BUONEFESTE!
CONGLI

AUGURIMIGLIORI 
PERILANN0 2007!

SOCIALDEMOCRATICIPIRANO

SILVESTROVANJE V 
ISKANJU SREČE

Grand Casino Portorož in Grand Casino Lipica ter 
Grand Casino Lido so tudi letos vključno z igralnim 
salonom Žusterna poskrbeli za veseli december in 
silvestrovanje v iskanju sreče.
Osredn ja dogodka povezana s srečneži, ki bodo vstopili 
v igralnico Portorož ali Lipica v tem času sta pravgotovo 
nova nagradna igra CABRIOMANIA v Portorožu ter 
Lov za zakladom - I kilogram zlata v Grand Casinoju 
Lipica.

Prav posebna nagradna igra se bo v teh dneh začela v 
Grand Casinoju Portorož - CABRIOMANIA za vse. ki 
bodo casino obiskali od ponedeljka do četrtka, s čimer 
želijo pospeševati obisk tudi med tednom, ko gostov ni 
nikoli preveč. Morda bodo prav ti tisti, ki bodo ujeli enega 
izmed vabljivih in visokih JACPOTOV, kateri čakajo na 
zadnje srečneže v tem letu...40,50. 90 ali 170.000 tisoč 
evrov je lahko vaših!

V Lipici pa žrebna nagrada že poteka tako. da bo 
žrebanje že 12.01.2007, ko bo srečnež odnesel, kar 1 
kilogram zlata. Seveda je poskrbljeno tudi za ostale, ki si 
želijo prednov oletne ali prav silvestrske zabav e, saj bonto 
tako npr. v igralnicah gostili znano skupino GOSPEL, ki 
bo poleg božičnih zapela še pravo črnsko duhov no glasbo 
ter tako pričarala vzdušje v pričakov anju Novega leta. 
ki bo prav veselo in razgibano.

Kot tradicionalno bodo poskrbeli tudi za svoje 
v abljene goste, katerim bodo s pogostitv ami in drobnimi 
pozornostmi namenili posebno skrb.V sodelovanju 7 
Grand Hotelom Metropol bodo pripravili svečano 
novoletno večerjo, kjer bo za zabavo in gastronomske 
užitke prav posebaj poskrbljeno. Okoli Silv estrov ega 
bodo za praznično in glasbeno vzdušje poskrbeli Best 
Companv, Happv Dav, Beni...

Za bolj sproščeno in užitkov polno silvestrovanje pa so 
pripravili vse potrebno tudi v igralnem salonu Žusterna. 
Vključno z Novoletno torto in šampanjcem pa se bodo 
poveselili v si, ki bodo leto 2007 preživeli v vseh igralnicah 
družbe Casino Portorož, d.d. in morebiti že takoj zaslutili- 
da jih je pričakala sreča.

Družba Casino ’ Portorož želi vsem gostom in poslovnitrt 
partnerjem VESELO LN SREČNO NOVO LETO 2007. W

Nagradna igra, ki vam lahko prinese

kilogram čisto pravega zlata

Sodelujte in okusite razburljivost

pričakovanja lovcev na zaklade!

Trie

NAGRADNA IGRA

dč.

Casino'
Lipica

od 12. 11. 2006 do 12. 01. 2007

• •

E. marketing.hpic-t*4c*»,no ** 

www.casino.si
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Holdinška družba Istrabenz že 
tradicionalno zaokrožuje 

koledarsko leto 
z javnim kadrovskim natečajem, 

tokrat usmerjenim v iskanje 
obetavnih mladih strokovnjakov 
s področja funkcionalnih pijač. 

Sedemčlanska strokovna komisija 
je izbrala Darjo Janežič, 

diplomantko Biotehniške fakultete 
Univerze v Ljubljani, 

ki bo v letu 2007 
odšla na šolanje v tujino.

Za šolnino 
bo holdinška družba Istrabenz 

namenila deset milijonov tolarjev.

ISTRABENZ1 1

Vesele božične 
in novoletne praznike, 

veliko sreče, 
poslovnih uspehov 
in trdnega zdravja 

vam želimo v letu 2007!
Istrabenz, holdinška družba, d.d.

i

SKUPINA O ISTRABENZ
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Proslavili 60. obletnico delovanja 
Skupnosti Italijanov Piran
V gledališču Tartini v Piranu so v soboto, 2. 12. 2006, pod skupnim imenom »UNA 
SERATA 1NSIEME« proslavili 60 - letnico delovanja Samoupravne skupnosti 
Italijanov Giuseppe Tartini Piran.

Bivša županja Vojka Štular predaje plaketo 
Ondini Luša in Eliu Musizzi.

4 Maurizio Tremul pozdravlja udeležence.

Udeležence proslave sta pozdravila bivša županja 
Vojka Štular, kije uredniški skupini (Ondina Luša 
in Elio Musizza) za 30 let delovanja izročila 
občinsko plaketo s priznanjem, in Maurizio Tremul, 
predsednik Unije Italijanov, ki je poudaril pomen 
sožitja med Slovenci, Hrvati in Italijani v našem 
prostoru. Umetniške skupine, ki delujejo v okviru 
Skupnosti Italijanov (režija Mirjam Monica), so 
pripravile odličen program. Nastopilo je kar 14 
skupin, na koncu proslave pa so upihnili svečke na 
jubilejni torti. Večino pomembnih dogodkov v 
novejši zgodovini delovanja Skupnosti Italijanov 
Piran, ki ima sedež v piranski Tartinijevi hiši, je 
prek diaprojektorja z odlično risarsko tehniko v času 
nastopa raznih skupin, zabeležila Fulvia Zudič.

Cesarina 
Smrekarje 
recitirala pesem 
»La puppa 
Gigliola«.

▼ Jubilejna torta za 
60 let delovanja 
Skupnosti 
Italijanov Piran.

Poslušali smo zvoke mandolin skupine »Serenate« 
in pesem znamenitega tenorista Nevena Stipanova, 
nastopili so pevski zbor Giuseppe Tartini, 
gledališke skupine, recitatorji Cesarina Smrekar in 
drugi. Posebno pesmico »L’indovina« je napisala 
Elsa Gasparini. Ker pa je bila prehlajena, je ni 
mogla recitirati na odru. Izjemno zanimiv je bil 
tudi gledališki nastop »Lasa pur dir« (Pusti, naj 
govorijo) z Elo Jeličič, Marinom Maurelom, 
Christianom Poletti in skupino. Zgodba 
pripoveduje o tem, kako so ljudje nekoč »obirali« 
gospoda, ki seje zaljubil v preprosto revno, a lepo 
Pirančanko.
FOTO: F K- Primorski utrip.

►Nastop 
gledališke 
skupina 
»Lasa pur 
dir«.

▼ Nastop 
pevskega 
zbora 
Giuseppe 
Tartini.

Pasji poljubček - zakaj pa ne?
V prejšnji številki smo govorili o tem, kako se pripraviti na 
hladnejše obdobje leta. O tem torej, kako primerno poskrbeti 
za našega kosmatinca. Kako pa lahko naš hišni ljubljenček 
pripomore k našemu dobremu počutju in zdravju?

Kot veterinar se vsakodnevno srečujem z 
lastniki živali, ki jih skrbi za njihove 
ljubljenčke, predvsem za njihovo zdravje. 
Spominjam se enega prvih svojih 
varovancev. Ljubkega kosmatega črnega 
mešančka, kije imel sladkorno bolezen. 
Več dni je bil v oskrbi hospitala in ker je 
bil zelo prijazen ter je strašno pogrešal 
svoje gospodarje, smo ga imeli večinoma 
kar na dekici pod pisalno mizo hospitala. 
Mimo je spal, ko pa je bila ura za sprehod, 
je bil takoj na nogah in pripravljen na 
akcijo - pravo mero le-te seveda, saj je 
bil že gospod v zlatih letih. Lastnica je 
velikokrat poklicala, kako je z njim, ko 
ga je obiskala, pa je prinesla nekaj 
hrenovk rekoč: »Zelo jih ima rad, veste.« 
Ko je končno napočil dan, da je Medo 
lahko šel domov, ne vem, kdo je bil bolj 
vesel, on ali gospa. Nikoli ne bom 
pozabila veselja na njenem obrazu.
To je primer iz vsakdanjega življenja, ki 
pa vsekakor ni osamljen. Samo 
spomnimo se, kako je lepo, ko pridemo 
iz službe in se nas naš ljubljenček 
razveseli. To je morda manj opazno pri 
tistih, ki imajo akvarij, vendar tudi ribice 
priplavajo k steklu akvarija, ko se ob njem 
ustavimo.

Znanstvene raziskave pa so pokazale tudi 
pomembnejše blagodejne (in tudi 
izmerljive) vplive bližine živali na človeka. 
Božanje psa, mačke ali dragega hišnega 
ljubljenca dokazano znižuje krvni tlak in 
pomaga pri premagovanju stresa ter 
depresije. Žival je tudi v veliko pomoč pri 
vzpostavitvi vsakodnevnega rednega 
urnika ter urejenosti življenja. V obširni 
raziskavi, ki jo je izvedla revija Psycology 
Today in v kateri je sodelovalo več kot 
13000 ljudi, jih je večina na vprašanje 
zakaj imajo domačo žival odgovorila, da 
jim prinaša veselje in jim je za družbo, 
nato pa so dodali, da tudi za njihove 
otroke pomeni pomoč za razvoj čuta 
odgovornosti in strpnosti. Žival je lahko 
tudi primeren slušatelj naših tegob. 
Znanstveniki so ugotovili, da se kar 99% 
ljudi s svojimi živalmi tudi pogovarja. Ti 
pogovori imajo značaj čisto pravih 
pogovorov, pri čemer človek v mislih 
nadomesti manjkajoče besedilo 
sogovornika. Včasih pa potekajo kot 
dolgi monologi, pri čemer je žival le 
pozoren slušatelj. Tri četrtine ljudi zajetih 
v že zgoraj omenjeni raziskavi je tudi 
potrdilo dejstvo, da se, odkar imajo žival 
v gospodinjstvu, več pogovarjajo med 
sabo ter da so bolj pozorni in sočutni eden 
do drugega. Poudariti je sicer treba, da 
živali niso in ne morejo biti nadomestilo 
za medčloveške odnose, vendar jih 
vsekakor izboljšujejo. In zakaj je družba 
živali za človeka tako prijetna? Žival 
človeku daje družbo, predstavlja nekaj, 
za kar je treba skrbeti, nekaj, kar 
zaposluje in daje priložnost za dotikanje, 
nekaj, kar je treba varovati, hkrati pa 
človeka varuje in spodbuja razgibavanje 
ter druženje.
To terapevtsko vlogo živali so v zadnjih 
nekaj desetletjih s pridom začeli 
uporabljati v tako imenovani »pet 
therapy«, kjer različne organizacije 
pripeljejo pse v bolnice, domove za 
ostarele, šole. V nekaterih zaporih 
izvajajo programe, kjer izbrani zaporniki 
(prestati morajo poseben test, ki določi, 
ali so za to primerni, potem pa se jih tudi 
ustrezno izobrazi. Biti član ekipe, ki 
vzgaja pse za oddajo, pa je posebna čast.) 
šolajo pse za pomoč invalidom, ali pa gre 
za rehabilitacijo zavrženih psov, kjer jih 
zaporniki peljejo skozi osnovno šolanje 
ter jih pripravijo na vključitev v družino, 
kijih bo kasneje posvojila. Čakalne liste 
za te pse so kar dolge. Predvsem pa je 
pomembno dejstvo, da zapornik in pes 
preživita ves čas skupaj. Pozitivni vplivi 
so obojestranski. Seveda ne morem mimo 
bolj nujnih pasjih služb kot so pes vodič 
slepih, pes izšolan za pomoč invalidom, 
katerih gibanje je omejeno ter pes za 
pomoč gluhim. Vsem tem službam je 
skupno dejstvo, daje v šolanje takega psa 
vloženo veliko truda, potrpežljivosti in 
časa, vsaka teh »služb« pa ima tudi 
posebnosti, pes za pomoč gluhi osebi je 
izšolan, da prepozna različne zvoke kot 
so telefon, zvonec, budilka, predmet, ki 
je padel lastniku iz žepa ter tudi od koder 
prihajajo in nanje opozori lastnika. Pes 
za pomoč invalidu, ki je v gibanju omejen 
pa lahko pomaga takemu človeku pri 
prižiganju luči, prinašanju raznih 
predmetov in celo preoblačenju.

^ JL*w'
Ena večjih ugank, predvsem pa velikeg8 
pomena za zdravje ljudi, je tudi odkrivanj6 
rakavih obolenj s pomočjo pasjega nosa
če povzamem, dokazano imamo lastnik 
domačih živali več možnosti za daljša 
zdravo življenje, smo bolj odporni na 
stresne situacije ter depresije, imamo bolj51 
odnos do okolice, višjo stopnj0 
samospoštovanja, smo bolj urejeni in mah) 
nasilni do drugih in do sebe.

Še eno zelo zanimivo znanstveno dognanj6 
je, da je pri otrocih, ki so do starosti enega 
leta v stiku s psom, manjša verjetnost, ,0 
bodo imeli težave z alergijami. Gr6 
predvsem za to, da kuža na svojih tacah 
stanovanje prinese veliko različnih snov1, 
po domače - umazanije, pa tudi dejstvi 
da otroka kdaj pa kdaj poliže po obraz11 
spodbudi razvoj zaščitnega mehanizlTia 
otrokovega organizma, saj postopn6 
izpostavljanje morebitnim alergen01 
pripravi imunski sistem na pravila® 
odzivanje. Sterilno okolje v prvih meseci 
življenjaje prej škodljivo kot koristno- “ 
tem ni mišljena normalna osnovna hig,e 
bivalnega okolja, temveč se nanaša je1 
pretirano uporabo agresivnih čistih1 
sredstev ter razkužil.

Ljubitelji malo večjih širinožcev Pa st! 
gotovo že slišali za hipoterapijo, 
dobesedno pomeni terapija s kohl^j 
Ukvarjanje s konjem (seveda P° 
nadzorom starejše izkušene osebe) 
priporoča otrokom od 5. leta starosti 
pomaga pri razvoju ter izboljšanj 
ravnotežja, koordinaciji gibanja in obcu 
za ritem, voljo do skupinskega dela 
nenazadnje otroku približa nara 
Živahen poni bo spodbu 
nezainteresiranega otroka k ve^0 
aktivnosti, umirjen poni Pa ^g 
sramežljvemu otroku pomagal, da. 
pridobil več samozaupanja. Še pose LJ 
je hipoterapija priporočljiva za otrok6.^ 
odrasle z motnjami v duševnem 
telesnem razvoju ter invalide. Giba 
konja namreč prenaša na jahača gi*’6 
spominjajo na človeško hojo. Poziti^^. 
učinke so ugotovili že pri terapiji z °tr s 
ki niso nikoli hodili. Pri njih začn6J^t 
hipoterapijo že pri starosti 2 do - §
Različni hodi konja pa tudi vplivajo m1 ^ 
krvni tlak - počasnejši hod vpliva a 
znižanje krvnega tlaka, medtem k°,-j 
živahen kas zvišuje in povečuje n»s^ , 
tonus. Najpomembnejši vidik terapij 
konjem pa je vendarle njeg®^, 
komunikacija z jahačem s svojim t0P. a 
telesom in pripravljenostjo, da ga n°s';tl) 
svojem hrbtu ter da se pusti voditi- Pr 
stik da odnosu človeka in konja p°s6 j:. 
pomen. Vseeno pa obstaja skupin3 U 
ki se jim jahanje konja odsvetuje - ^
tisti, ki imajo skoliozo (30 stopinj in v 
hemijo diska, prirojene napake vraZ' 
hrbtenice (spina bifida, hemivertebr l ^ 
epilepsijo, ki še ni povsem pod k°n 
zdravil.

Za zaključek pa še en nasvet za praZ1’ j;i 
ne glede na to, kolikšna je skušnjav 
bi praznične sladkarije delili z vašo d° ^ 
živaljo, se čokoladi odločno izogn* ilireC 
posebej če gre za psa. Čokolada na,e|1iii 
vsebuje tiobromin, ki lahko pri va (lldi 
kosmatincu povzroči zastrupitev i ^ 
smrt. Namig: Če se njegovemu pr°s6 ^pil 
pogledu le ne morete upreti, imejte ^® s(ii 
ali na kakšnem dostopnem flp) 
(dostopnem vam, ne vašemu K ^e 
pripravljene brikete ali zanj Prl ,iii' 
priboljške in mu dajte to. Pa Pre, „d»i 
priboljšek date, ne pozabite na kaks6 
tačko« ali »sedi«. .
VESELE PRAZNIKE IN SRE^ 
VESELO NOVO LETO 2007 v^i
DVO-IN ŠTIRINOŽNIM BRALLD ^

Maja Turk. dr. vet. 'n
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Krvodajalci pomagajo reševati življenja
Krvodajalstvo v Sloveniji kljub nekaterim težavam ne nazaduje. V Sloveniji 
potrebujemo letno okoli 90.000 enot krvi in njenih sestavin, ki so nepogrešljive pri 
številnih postopkih zdravljenja.

^ako za potrebe zdravstva in za 
Zadostno preskrbo s krvjo 
Potrebujemo kar 400 krvodajalcev na 
dan oziroma 105 tisoč na leto. Za 
reševanje zapleta pri porodu, na 
Primer, porabijo 5 litrov krvi, ki jo 
Zagotovi 10 krvodajalcev. Za operacijo 
Srca porabijo 3 litre krvi, za operacijo 
Presaditev jeter 10 litrov, za nekatere 
Ponesrečence pa celo do 15 litrov!

rav zato so včasih potrebne izredne 
krvodajalske akcije. Zato RK 
Slovenije vabi vse, da se jim pridružite 
v veliki družini krvodajalcev, saj to je 
največ, kar lahko storimo za
sočloveka.
^ri je življenjska tekočina. Brez nje 
n' življenja. Pri ljudeh in drugih 
sesalcih je kri tekoče tkivo rdeče 
arve, ki kroži po telesu. Poganja jo 

srce po večjih in manjših arterijah do 
Kapilar in nato po venskem sistemu 
nazaj v srce. Celicam, tkivom in 
°rganom prinaša kisik, hranilne snovi, 
e'ektrolite, hormone, vitamine, 
Protitelesa in tudi toploto, odnaša pa 
razpadle ostanke presnove, ogljikov 
vokis in druge snovi. 
r* sestavljajo plazma in celice, kot 

s° eritrociti (rdeča krvna telesca- 
. arvilo), levkociti (bela krvna telesca) 
|n tr°mbociti (krvne ploščice). Naloga 
evkocitov je obrambna, naloga 
ornbocitovje med drugim strjevanje 

.rv' in preprečevanje odtekanja. Kri 
v stiku z vsemi celicami v telesu, 

Zat° nam preiskave krvi lahko 
Pokažejo stanje organizma. 
r> °draslem posamezniku odtehta kri 

5b|ižno 7 % telesne teže. Torej ima 
i. kilogramov težak človek okrog 5 

1 r°v krvi. Krvodajalec lahko brez 
aznavnih težav da 450 ml krvi.

Mnogi krvodajalci so že darovali kri 
1 P° sto in večkrat. Šime Sučič iz 

°Pra (na fotografiji) je konec 
ovembra v na Oddelku za transfuzijo 

^rv* v Splošni bolnišnici Izola glede 
a svoja leta daroval kri zadnjič. 

j*uPaj kar 127 krat! 
jnr' 'rena Kramar se mu je zahvalila 
p v znak zahvale izročila

1 °žnostno darilo. Vsakega

Na fotografiji Primorskega utripa: Koprčan Šime Sučič je 127 krat 
darova! kri. Tokrat zadnjič, ker je dopolnil 65 let.

darovalca krvi pa tudi že 
tradicionalno čakata kranjska 
klobasa in kozarček vina.
Tega, kot nam je povedala dr. 
Kramarjeva, v Izoli niso 
opustili.
Oddelek za transfuzijo krvi j e 
bil ustanovljen 18. februarja 
1961 in je doslej opravil 
enormno delo. Kot pravi dr. 
Karmarjeva se krvodajalci 
vedno odzovejo na poziv, ko 
je to zaradi nesreč, operacij 
ali drugih nujnih zdravniških posegov 
potrebno. Ljubiša Lukič, dr. med. je v 
zvezi s krvodajalstvom napisal kar 
nekaj nasvetov.
Krvodajalec je lahko vsak, ki je 
polnoleten, star manj kot 65 let, z vsaj 
50 kilogrami telesne teže, vrednostmi 
hemoglobina 125g/L (ženske) ali 135g/ 
L (moški), krvnim tlakom pod 180/100, 
zdravim srcem, brez povišane telesne 
temperature, oseba, ki se dobro počuti 
in ima strokovno sprejemljivo 
anamnezo ali, povedano drugače, živi 
dovolj zdravo, da njen način življenja 
in okolje samo ne pomenita povečanega 
tveganja za prenos bolezni s krvjo. 
Nekateri načini življenja in spolne 
navade namreč pomenijo tveganje za

prenos bolezni s krvjo! Seznanitev 
bodočega krvodajalca z 
informacijami o možnostih prenosa 
aidsa, zlatenice, o uporabi mamil, 
tveganih spolnih odnosov in 
podobno, je nujna.
Trajno ne svetujejo dajanja krvi 
osebam z malignimi obolenji, 
sladkornim bolnikom, ki jemljejo 
insulin, intravenskim uživalcem 
drog, nosilcem nalezljivih bolezni 
(HIV, hepatitis B in C), bolnikom s 
srčnimi in žilnimi obolenji, osebam, 
ki so potencialne prenašalke 
Creutzfeldt-Jakobove bolezni itd. 
Prejemniki krvi so lahko brezskrbni. 
Vsaka darovana kri je pregledana, 
testirana.

lucija
Stanovalci ostali brez parkirišč
^a težave stanovalcev v 
Je,zi z blokiranim 
Poiščem med

anovanjskima stolpičema 
rv 8 ln 10, Ulica XXX. 
že 1Zl"*e,^ v Luciji , nas je 
Mi?^ čfsoni opozoril Ivan

0'e parkirišče so dolga leta 
pahljali tamkajšnji 
pralci misleč, da 
ie ;3 3 k st°lpičema, ali da 
12k aV,n° dobro' Pa se je 
Prvnt °’ nl čisto tako. 
katr n’ lastnik zemljišča, na 
parkir6™ -ie nastalo 
iz panSče’Je družina Zudič 
ZemiirJCaga’ ki pa Je ta kos

lastni novembra svojo 
knjigoVknj'z'lv zemljiško
Vstop n- J° tak°j »zavaroval« z dvema težkima kamnitima pregradama, poleg tega pa še z napisom Zasebna lasti 
Vozit; s OVotienl Na parkirnem prostoru za okoli 20 vozil je ostala le stara »katrca«, ker je lastnica ne more 
absurdi ^tf.^ki sedaj parkirajo na pločnikih in na zelenicah. Ne morejo razumeti kako je lahko prišlo do tal 
odkupi' Čitno to (nekoč kmetijsko) zemljišče leta 1971, ko so tam nastajali novi stanovanjski stolpiči, ni 
nieriia a*10 ot* kmetov oziroma SCT iz Ljubljane ni uredil prenosa oziroma lastniških razmerij. Pa tudi takr 
Mi]ige’v..a.Je za stanovanjski stolpič dovolj le 7 do 8 parkirišč, se danes kažejo kot velika posledica. Kot je pov 
k°gično n 6 tžočina Piran takrat s posebno pogodbo predala temu podjetju zemljišče za gradnjo stanovanjskih stolpi 
g°ljuflJ0 s bl °’ da je tam tudi pripadajoče ustrezno parkirišče. Lastnino, razen če gre za nepravične prilastitvi 
Prti tam n Pren°si, bo težko izpodbijati. Najbolje bi bilo, če bi se stanovalci lahko dogovorili z novim lastnikon 
pOT; pi> °Vo** parkirati. Seveda, če ne bo zahteval plačila previsoke parkirnine.

' Primorski utrip.

Koristna predavanja v Strunjanu
Od stresa do bolezni
Osemnajstega novembra je Društvo za zdravje in varsto pri delu 
ter koristno izrabo prostega časa - Zdrav podjetnik v prostorih 
Talaso Terme Krka Strunjan organiziralo predavanje na temo 
Od stresa do bolezni. Predaval je priznani zdravnik psihiater in 
psiholog, nacionalni koordinator za duševno zdravje pri WHO, 
doc. dr.
Andrej 
Marušič, dr. 
med., univ. 
dipl. psih.

Stres 
predstavlja 
interakcijo med 
človekom in 
stresorjem, 
vsakega s 
svojimi 
značilnostmi.
Človek je lahko 
izkušen, kako se 
spopadati z 
danim 
stresorjem, 
lahko pa ga 
slednji preseneti zaradi svoje potentnosti in frekventnosti.
V duševni stiski seje v času stresa znašel vsakdo izmed nas. Nekaterim, ne tako 
redkim, pa se duševna stiska sčasoma prelevi v blažjo, včasih tudi težjo duševno 
motnjo ali pa celo v telesno bolezen.
Najpogostejša med duševnimi motnjami je depresivna motnja. Vsak 20. bolnik 
je v depresiji. V Sloveniji je 100.000 ljudi depresivnih. Depresija se zgodi od 3,6 
do 12 mesecev po stresorju. Misli odreagirajo kasneje kot telo.

Bio - psiho - socio simptomi in znaki depresivne motnje
Biološki so: dnevno spreminjanje razpoloženja (zjutraj se slabše počutiš kot 
zvečer), motnje spanja, apetita, želje po spolnosti, izguba volje in motivacije, 
pomanjkanje energije, utrujenost, nezmožnost uživanja (vpad entuziazma). 
Psihološki simptomi in znaki: potrtost, tesnoba, občutek notranje praznine, občutek 
krivde, občutek manjvrednosti, obup, znižana toleranca, impulzivnost, agresivnost, 
motnje koncentracije in spomina,...)
Družbeni: izguba zanimanja za druge ljudi, zmanjšana učinkovitost pri delu.

Dejavniki depresije
Genetska in okoljska nagnjenost
- dolgotrajnejše obremenitve (finančne težave, brezposelnost, telesna obolenja, 
bolezen bližnjih).
- težave v medsebojnih odnosih (odsotnost zaupne osebe, konfliktni odnosi, 
pretirano intenzivni odnosi).
Življenjski dogodki: (prilagajanja ali izgube, rojstvo ali smrt, poroka ali ločitev, 
selitev, menjava službe, upokojitev).

Vsak človek ima svoj stil obvladovanja stresa
Ta je lahko racionalen, emocionalni ali pa nikalni, ko nas nekdo opozarja, da 
smo nervozni, pa tega nočemo sprejeti ali priznati.
Vsekakor je dobro prepoznati znake depresije in ko, se ti ponavljajo že nekaj 
časa je treba poiskati strokovno pomoč.
Depresija je dokončno ozdravljiva in od antidepresivov ne moreš biti odvisen, je 
poudaril dr. Marušič.
Velikokrat tudi govorimo, da smo Slovenci nagnjeni k samomorilnosti. Dr. Marušič 
je povedal, da so na prvem mestu moški vdovci, za njimi samske ženske. Največ 
samomorov se zgodi ob ponedeljkih, glede na letni čas pa v aprilu. Človekovo 
razpoloženje je različno in se tudi spreminja, kar pač zavisi od različnih okoliščin. 
Na primer, zjutraj se počutimo slabše kot zvečer. Tu so še motnje spanja, apetita, 
izguba volje in motivacije, pomanjkanje energije, nezmožnost uživanja. Človek 
se vedno poskuša samoobvladovati. Ko to ni več mogoče je pot od stresa do 
bolezni veliko krajša in pra zato mu mora pomagati stroka. 
________________________________________ AKV

Odgovor na članek
Kljub podtikanjem ostajam v stranki
Pišem Vam v zvezi z vašim člankom, ki ste ga objavili v Primorskem utripu (Jelačič kerin 
Ijiljana ). Zmotno navajate podatek o NK OO SDS PIRAN.NK kateri je predsedoval g. Henrik 
Kuk je dne,25.07.2006 sprejela sklep, da moja soproga in jaz osebno nisva delala v nasprotju 
s statutom stranke.Predlog IO OO SDS PIRAN z datumom 29.06.2006 za našo izključitev iz 
stranke, je bil s tem zavrnjen.Na ta sklep se ni nihče od vpletenih strani pritožil v roku, ki ga 
navaja člen v statutu stranke.Kukova NK je ta sklep posredovla v Ljubljano NO stranke.NO 
stranke je ta sklep obravnaval dne, 13.09.2006 in pozitivno potrdil sklep Kukove NK,ki sva 
ga s soprogo prejela po pošti in je z datumo,10.10.2006. Vi napačno navajate te podatke in s 
tem zavajate javnost tudi s podatkom, da je vprašljivo tudi predsedovanje g. Henrika Kuka. 
Pravilne so navedbe o izjavi dr. Alojz Zorna in ga. Nade Kozina.Moti me tudi, zakaj pred 
imenom Henrika Kuka ni kratice za g. ali izpis gospod v celoti, medtem, ko za nekatere 
omenjene osebe v članku je to napisano?! Gospod HENRIK KUK je eden od prvih 
ustanoviteljev naše stranke na obali. Delova! je v vseh OO stranke in jim pomagal, da so 
ugledale sončen dan.Mnenja sem, da mu gre vse spoštovanje s strani članov stranke na 
Primorskem.Na izredni letni volilni konferenci, ki je bila v Hotelu Marko v Portorožu, midva 
s soprogo sploh nisva dobila vabila.Prav tako niso dobili vabila mnogi izmed članov 
stranke. Akcijo so člani IO OO SDS PIRAN izvedli skoraj tako rečeno v ilegali.Povabljeni so 
bili samo člani IO in nekateri njihovi privrženci, ki delajo v nasprotju s statutom stranke.Na 
tej zame nezakoniti in nelegitimni konferenci so prisotni izvolili novo NK in odstavili prejšnjo,ki 
jo je vodil g. Kuk. To pa zato, da bi novoizvoljena NK ponovno sklepala o izključitvi moje 
soproge in mene.Očitno člani IO OO SDS PIRAN in njihovi privrženci niso bili seznanjeni z 
odločitvijo NO v Ljubljani, ki je potrdil sklep NK, kateri je predsedoval g.Henrik 
Kuk.Novoizvoljena NK kateri po novem predseduje g.Miran Lipovec, je dnel9.09.2006 
ponovno sklepala o naši izključitvi iz stranke in sprejela drugi sklep o naši izključitvi.Ta 
njihov sklep j e nelegitimen in nezakonit, saj je o tem že odločal NO v Ljubljani in potrdil prvi 
sklep, ki gaje sprejela NK, kateri je predsedoval g. Henrik Kuk. Vi g. Franc Kranjc pa ste 
napačno navedel podatek, ko ste napisal, da je NO v Ljubljani potrdil drugi sklep. To zame in 
za mojo soprogo v očeh javnosti deluje zelo negativno in škodljivo za najin ugled.NO naju ni 
izključi iz stranke, pač pa naju je pozitivno potrdil in tako sva še vedno člana stranke 
SDS. Midva s soprogo sva se pritožila samo na drugi sklep, ki ga je sprejela novoizvoljena 
NK pod taktirko g. Mirana Lipovca, kateri ukazuje IO OO SDS PIRAN in nad vsemi pa bedi 
ga. Seli Mohorič Peršolja kot angel varuh. Glede na nepravilno navajanje podatkov in škodo,ki 
sva jo s soprogo utrpela v očeh javnosti zahtevava, da to vašo napako popravite in se nama 
opravičite v Vašem časopisu. Jelačič Kerin Ljiljana
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Šampion Duško Madžarevič
Koprski župan Boris Popovič je sprejel šampiona v 
Bodybuildingu Duška Madžareviča in njegovega brata Deana. 
Spektakel mišičnjakov prihodnje leto v Kopru?

Duško Madžarevič (39) 
seje iz Las Vegasa, kjer 
je 18. novembra 2006 
osvojil naslov
svetovnega prvaka v 
bodibildingu, vrnil 
domov zadovoljen.
Neizmerna volja, 5 
milijonov tolarjev, dve 
leti priprav, zadnje 4 
mesece pred svetovnim 
prvenstvom na
Duškovem jedilniku 
oslič, belo meso in voda 
- to je recept za uspeh.
Federaciji I.B.F.A.
(International 
Bodybuilding & Fitness Association) in W.B.F.A. (World Bodybuilding & 
Fitness Association) sta pozvali k organizaciji takega dogodka prihodnjo jesen 
v Kopru. Organizacija tako pomebnega dogodka je velik finančni zalogaj, kije 
preprosto ne zmoreta brata Madžarevič brez 
podpore »Leta 2001 in 2004 smo v Kopru že 
blesteli kot dobri organizatorji tovrstnih 
tekmovanj« je povedal Duško. »Jaz sem za!« 
je odločno pritrdil Boris Popovič, pod edinim 
pogojem, ki gaje župan postavil, da tekmuje 
eden od bratov. »Tekmovanje bomo izvedli, in 
to še boljše kot prej. Če imamo dva prvaka, 
kakršna sta brata Madžarevič, je skrajni čas, 
da to izkoristimo in postanemo znani tudi po 
tem«, je povedal koprski župan in ponudil eno 
od obeh koprskih športnih dvoran. Tako bo 
Koper gostil 200 tekmovalcev iz 25 - 30 držav.
Duško Madžarevič bo težko nastopil v vlogi 
organizatorja in tekmovalca. Slovenijo naj bi 
tako zastopal Duškov mlajši brat, prav tako 
svetovni prvak v bodibildingu, Dean. Bil je 
zelo počaščen, vendar take priprave 
predstavljajo veliko finančno breme, ki si ga 
sedaj, ko ima štiričlansko družino, težje 
privošči. Brata Madžarevič že dvajset let sama 
financirata vse priprave in tekmovanja. Na 
stopničkah sta že nekajkrat stala pod 
slovensko zastavo. Slovenija seje na niju pred leti spomnila le s čestitko, kije 
prišla iz kabineta takratnega predsednika Milana Kučana. »Če bi prodajala 
voljo oblastem, bi bila miljardarja«, je dejal Dean.

AKV

Novo vodstvo Društva istrskega prijateljstva
V nedeljo, 3. 12. 2006, so se na letni skupščini v prostorih KS Lucija 
zbrali člani Društva istrskega prijateljstva in izvolili novo vodstvo. 
Predsednik društva je Sergio Krbavčič, tajnica Zdenka Fatorič
Najprej so poslušali poročilo o 
preteklih aktivnosti in si 
zastavili načrta za prihodnje 
leto.
Delovno predsedstvo: Evelino 
Fatorič, Alen Radojkovič, Zdenka 
Fatorič, Sergio Krbavčič in Milan 
Gregorovič. Kaže, da dosedanji 
predsednik društva Narčizo Bučič 
ni imel preveč časa za društvene 
aktivnosti. Poročilo o delu društva 
v letu 2006 je tako podal 
podpredsednik Evelino Fatorič. Najbolj so si zapomnili letošnje prijetno srečanje na 
Krogu. Igrala je skupina Emila Zonte, na kitaro pa Marjetka Popovska.
Na skupščini so razrešili dosedanje organe društva in izvolili novo vodstvo.
Za predsednika društvaje bil izvoljen dosedanji tajnik Sergio Krbavčič, ki seje članom 
zahvalil za zaupanje, nova tajnica društva pa je Zdenka Fatorič.
Novi predsednik Sergio Krbavčič je podal finančno poročilo, nakar je skupščina društva 
sprejela tudi predlog o letni članarini za leto 2007 v znesku 10 evrov. Poslovanje 
društva je prijateljsko, a kot kaže tudi zelo strogo, saj je možen dvig gotovine s 
transakcijskega računa le s podpisom dveh za to pristojnih članov. Pač čisti računi, 
dobri prijatelji.
»Nismo politična stranka. Pomembno j e, da se družimo in gojimo prijateljske odnose, 
ne glede na to odkod je kdo, od Pulja do Lucije«, je dejal novi predsednik društva, ki 
je nato predstavil program dela za leto 2007. Člani bodo dobili članske izkaznice, 
sodelovali bodo na tradicionalnih športnih turnirjih, organizirali bodo izlet na Brione, 
morda celo razstavo »Istrske slikarije« in podobno.
Članica društva istrskega prijateljstva je postala tudi, sedaj že bivša županja, Vojka 
Stular in se jim zahvalila za povabilo.
Po skupščini so, tako kot znajo le oni, priredili druženje z manjšo zakusko, za razvedrilo 
pa je poskrbel hannonikar Ettore Flego.
Na fotografiji: Člani Društva istrskega prijateljstva na skupščini v Luciji. 
FOTO: FK - Primorski utrip.

ŠPORT MLADIH
ŠOLSKI ŠPORT 
OSNOVNE ŠOLE 
IZIDI TEKMOVANJ
Naslov občinskega prvaka v odbojki za 
učence je osvojila OŠ Lucija,ki je 
premagala OŠ C,Kosmač z rezultatom 2 
: 0. V kategoriji učenk pa je zmagala OŠ 
C,Kosmač iz Pirana z rezultatom 2:1. 
Obe zmagovalni ekipi bosta tekmovanje 
nadaljevali na Področnem 
osnovnošolskem prvenstvu.
Za naslov občinskega prvaka v košarki 
(fantje) je bila odigrana le ena tekma in 
sicer je bil izid med OŠ Lucija in OŠ C. 
Kosmač iz Pirana 47 :23; druga tekma je 
bila prestavljena.

7. Portorož-Piran«B« 6
10. SC Bonifika 0

ROKOMET
Mladinke-Zahod(predtekmovanje-
skupinaA)
REZULTATI IN LESTVICA PO
2. TURNIRJU
ŠD Rokometna šola Piran : ŽRK Izola 
18 : 27
ŠD Rokometna šola Piran : RK Burja 
Škofije 23 :23
1. ŽRK Izola 6
3. ŠD Rokometna šola Piran 3
4. RK Ilirska Bistrica 0

Kadetinje-Zahod (predtekmovanje) 
REZULTATI IN LESTVICA PO PRVEM 
DELU TEKMOVANJA

RAZPORED TEKMOVANJ
V četrtek, 18.januarja bo prva tekma v 
košarki za učence-letnik 94 in mlajši. 
Tekmo bo organizirala OŠ Lucija. 
SREDNJE SOLE 
IZIDI TEKMOVANJ 
Občinski srednješolski prvak je 
Gimnazija Piran, ki je z rezultatom 2:0 
premaga la SPŠ Portorož. Na občinskem 
prvenstvu v rokometu za dijake pa je 
Gimnazija Piran z 24 : 8 premagala SPŠ 
Portorož. Tekmovanje se bo nadaljevalo 
na nivoju področja, kjer pa je že večja 
konkurenca.
Dijakinje Gimnazije Piran pa so na 
Področnem prvenstvu v malem 
nogometu premagale Srednjo 
ekonomsko šolo iz Kopra in se tako 
uvrstile v nadalnje tekmovanje.

KLUBSKI ŠPORT
Ligaška tekmovanja v igrah z žogo:
NOGOMET
Mladinci in kadeti-2.slovenska liga zahod

ŽRK Sežana - ŠDRokometna šola Piran 
25 : 34
1. ŽRK Izola 12
2. ŠD Rokometna šola Piran 12
6.ŠD Jadran-FIrpelje-Kozina 2 
Mlajše deklice A-Zahod 
(predtekmovanj e)
Razpored tekem v športni dvorani v Lucij i
9. krog: 15.december ob 16.00 uri ŠD 
Rokometna šola Piran : RK Ilirska 
Bistrica
10. krog: 13.januar ob 11.00 uri ŠD 
Rokometna šola Piran : RK Burja Škofije 
REZULTATI IN LESTVICA PO
8. KROGU
ŽRK Izola : ŠD Rokometna šola Piran 
33 : 6
1 ŽRK Izola
8. ŠD Rokometna šola Piran
Mlajše deklice B-zahod
(predtekmovanje)
Razpored tekem v športni dvorani v Luciji 
10.krog: 13.januar oh 10.00 uri ŠD 
Rokometna šola Piran : RK Burja Škofije 
REZULTATI IN LESTVICA PO PRVEM 
DELU TEKMOVANJA

SKUPNA LESTVICA PO PRVEM 
DELU TEKMOVANJA
1. Bilje-Primorje 67
7. MNK Izola 41
9. Jadran Dekani 32
12. Portorož-Piran 22
14.Bela Krajina 5
U-14-medobčinska nogometna liga 
Koper

LESTVICA PO PRVEM DELU 
TEKMOVANJA
1. MNK Izola 22
4. Portorož-Piran 13
7. Postojna 2
U-l 2-medobčinska nogometna liga

LESTVICA PO PRVEM DELU 
TEKMOVANJA
1. Jadrana Dekani 91
5. Portorož-Piran 42
7. SC Bonifika 12
U-l0-medobčinska nogometna liga

ŽRK Izola :ŠD Rokometna šola Piran 
20 : 8
l.ŠD Maestral 10
7.ŠD Rokometna šola Piran
KOŠARKA
Kadeti-2.liga-Zahod 2
REZULTATI IN LESTVICA PO
9. KROGU
2003 Logatec : Portorož 78 : 58 
1.2003 Logatec 14
4. Portorož 9
5. Kopermladi
Pionirji A-1 .LIGA-Zahod A3 
REZULTATI IN LESTVICA PO
10. KROGU
Portorož : Misel Postojna 83 : 67
1. Portorož 26
6. Grosuplje 21
Pionirji B-Bluga-Zahod B2 
LESTVICA
1. Janče 17
2. Portorož 13
4. Koper mladi 9

LESTVICA PO PRVEM DELU 
TEKMOVANJA
l.FC Koper 25
4. Portorož.Piran 16

Direktor RK Cimos Koper Tomaž 
Pavlin ocenjuje jesenski del 
prvenstva

Spomladi bo 
Bonifika večkrat 
»pokala po šivih«
Strokovno vodstvo rokometašev 
Cimosa Koper je na javni predstavitvi 
pred pričetkom sezone predstavilo 
načrte kako se prebiti k vrhu 
slovenskega rokometa. Takrat smo 
napovedali, da želimo korak višje. 
Osnovni cilj letošnje sezone je izboljšati 
lansko uvrstitev in se uvrstiti v enega 
od evropskih pokalov. Želje in 
pričakovanja so tako zastavljena 
veliko bolj ambiciozno.

Ali je napovedani naskok proti vrhu 
slovenskega rokometa prišel prej, kot 
ste v vodstvu pričakovali? Kako 
ocenjujete prvi del sezone 2006/2007?
Ocena dosedanjega poteka tekmovanja 
in uvrstitve vseh selekcij kluba v sezoni 
2006/2007 je ODLIČNO. Nedvomno 
smo izredno zadovoljni z drugim 
mestom 1 članske ekipe v državnem 
prvenstvu in absolutnim primatom

mladinske ekipe v državnem prvenstvu. 
Prehodili smo pa le polovico poti, čaka 
nas še drugi del prvenstva in končnica. 
Predvidevamo, da si bomo priborili 
odlično izhodišče za nadaljevanje 
prvenstva, ki se bo zaradi svetovnega 
prvenstva v Nemčiji v januarju in začetku 
februarja pričelo nekoliko kasneje, kot 
običajno. Storili bomo vse, da bomo 
dobro pripravljeni pričakali pričetek 
tekmovanja v drugem delu državnega 
prvenstva.
Družba Cimos, ki je naš pokrovitelj, je 
vrhunsko podjetje in njegova rast je 
lahko uspešna le, če je najboljši in 
premaguje konkurenco. To je tudi 
filozofija Rokometnega kluba Cimos 
Koper. Za preboj med najboljše in 
premagovanje najboljših smo po naši 
oceni potrebovali rekordno malo časa - 
6 let. V tem obdobju smo dozoreli v 
enega najboljše organiziranih in 
prepoznavnih športnih kolektivov v 
Sloveniji in širše.

V letošnji sezoni ste okrepili ekipo z 
nekaj novimi igralci in trenerjem. 
Kako ocenjujete njihovo delo? So 
uresničili vaša pričakovanja? Ali so se 
igralci navadili na novega trenerja in 
na nov način dela?
Celotna prva ekipa s trenerjem 
Matjažem Tomincem in okrepitvami

ŠPORT ODRASLIH
Ligaška tekmovanja:

NOGOMET
Člani 3.liga-Zahod
REZULTATI IN LESTVICA PO 
14.KROGU TEKMOVANJA 
Portorož-Piran : Brda 0 : 0
LESTVICA
1. Ihan 25
2. Kalcer vodoterm 24
7. Portorož-Piran 20
9. Izola 18
14. Jesenice 10

KOŠARKA
Člani-2.liga-Zahod
Razpored tekem v športni dvorani v Luciji
12.krog: sobota, 13.januar ob 20.00 W'1
Portorož: Radovljica
REZULTATI IN LESTVICA PO
8.KROGU
Portorož : MP Idrija 2000 71 : 74 
LESTVICA
1. Portorož 14
2. MP Idrija 14
lO.Union Olimpija mladi 9

ODBOJKA
Člani-3-liga-Zahod
REZULTATI IN LESTVICA P°
9.KROGU
Prvačina : VC Portorož 0 : 3 
LESTVICA
1. VC Portorož 24
2. MOK Kočevje 19
11. Salonit Anhovo II 2 
Članice-3.liga-Zahod 
REZULTATI IN LESTVICA P°
9.KROGU
Kostak Elmont: Piran 3 : 0 
LESTVICA
1. Tabor Ljubljana 24
8. Piran 10
12. Bohinj 0
REKREATIVNA TEKMOVANJA' 
MALONOGOMETNA LIGA PIRAN 
LESTVICA PO 13. KROGU
1. Lagrad 39
2. Šavri 30
3. Mak bar 27
4. FF Enka Alcatraz 25
5. Fjaka 22
6. Epicenter 21
7. Hirgrad d.o.o. 20
8. Step 19
9. D.Alighieri 16
10. Da noi 13
11. PP Piran 12
12. X Poompieri 10
13. Galacticos 8
14. Kompanija 5

V Nedeljo, 14.januaija ob 16.00 uri se bo 
pričelo tekmovanje v Trim ligi za ffl°sK 
v odbojki.

Denisom Buntičem in Luko Ščurke1^ 
deluje kot en mož. Sodelovanje nie
igralci je odlično.

V letošnji sezoni imajo koprS^ 
rokometaši glasno spodbudo s tribu'1 _ 
Letos smo naredili korak naprej tud' 
področju organizirane podpore in ves 
smo, da so se nam priključili 7 2 K°P.. 
in tudi 'Neptun 's Warriors ’. 
postaja res pravo, pripomore k doc 1 y 
rezultatom in ekipo ponese do zmage-^ 
gosteh še ne poznamo poraza, sef 
tudi po zaslugi enkratnih navijač: ,
navijačev. Tako smo v Hrpe J 
preglasili domačo publiko - igrale ,■ 
odigrali vrhunsko in zasluženo ^
Trend obiska naših tekem je tlt eJtl 
porastu, to pričakujemo tudi v dl > s ■ 
delu ter še posebej v pričetkov 
končnici državnega prvenstva.

Kaj bi zaželeli ob tej priložn°s 
našim bralcem? u
Vsem bralcem želim v 
celotnega kolektiva RK Cimos 
lepe in mirne božične dni in P1 lJ .
skok v leto 2007, ki naj bo P° 
zdravja in uspehov. Hkrati pa 
vljudno vabim, da se v čimveeJ 
številu udeležijo naših tekem ■
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PRIREDITVE
9bčina piran
Četrtek. 14. 12- oh 10.00 in 17.00 
Gledališče Tartini Piran 
Pravljica za otroke in obisk Božička
roedališka skupina Gimnazije Piran
Sneguljčica
Bežija: Žiga Rustja. Dopoldanska 
Uprizoritev je namenjena obalnim 
vrtcem.
! s°delovanju z Gimnazijo Piran. 
Vstop prost.

Avditorij Portorož 
Božični gospel koncert

R°BIN BROWN & TRIUMPHANT 
DELEGATION

Aleluja! Koncert, ki bo celotno 
dvorano ’ dvignil na noge’. Ob 

spremljavi klavirja, bas kitare in 
°bnov bodo izvrstna gospel pevka 
Robin Brovvn in zboristi pričarali 

vzdušje, kot ga lahko doživimo le na 
Jugu Združenih držav Amerike. Na 

Programu bodo poleg božičnih 
napevov tudi gospel uspešnice »O, 

Happy Day«, »Amazing 
Grace«, »When the Saints go 

marchin’ in«,....
Vstopnina: 4.000 SIT / 16,7 EUR 

(3.500 SIT / 14,6 EUR v 
predprodaji do 11. 12.),

2-000 SIT / 8,4 EUR za abonente.

^delja,l7, 12.ob 17.00, 
j^vditorij Portorož 

ovoletna predstava za otroke
edališka skupina Gib in Plesno 

?.^0Oatska skupina Flip Piran 
TRŽEK z Dedkom mrazom 

vtor glasbe: Aleš Lavrič in drugi, 
n v tor besedila: Mojka Mehora Lavrič, 
bdifiSCr: Stasja Mehora.Koreograf:

p s°delovanju z ZKD Karol Pahor 
vlran in OI JSKD Piran. 

st°pnina: 800 SIT.

Gd srede 2(1. 12. do nedelje 
'■2007, od 11.00 dalje 

Uftinijev trg Piran, portoroška 
^ omenada, trg pri TPC v Luciji

vJZIcn° NOVOLETNE
stojnice

p^unizator: Javno podjetje Okolje

četrtka 21. 12. do sobote 30.12, 
oh i*1’ R°rtor°ž in Lucija 
0° 5-00 Tartinijev trg 
„b portoroška promenada 
U, J! 00 trg pri TPC v Luciji 
Pl‘CNA ANIMACIJA: KLOVNI 
ŽnwLCI OGNJA, HODULJE, 
D p, GLERJI, OTROŠKE
“Elavnice

Pi®an'Zat°r: Javno podjetje Okolje 
zdn ^ v. sodelovanju s Turističnim 

uzenjem Portorož.

Gledali-' l2, 0b IJ’°°’Sl ,sce Tartini Piran
“kn esna Prireditev ob 50-letnici 
O^munale” Piran

°k%elptar: JaVn° P°djetje

pUek, 22. 12. ob 20,00, 
Avditorij Portorož 

K Koncert - kabaret 
MA CHE PESTA E ?” 

uzigran Novoletni koncert z 
andOrkestra55 in Orkestra 

Zbylenka.
Vstop prost.

PRV?''2;!'2-2006 
2uPan?rZlČNI SEJEMSKI DAN 
Piranu 'Ceva ulica in Rokov trg v 

v organizaciji društva Anbot

( erkta; 23’ '2- ob 16.00.
Min0rjt i. Sv' Frančiška v 
^dprti/ ein samostanu Piran 
JAsLirpazstave
?rkvah v P1RANSKIH
'a Op|p.|
,7 °0 ,inVSak dan med 10.00 in
>»i«;U007-
akladov svTr Prustvo Prijatelji 

■ iurija Piran.

:#v

primorski uVp
Stran 1 1

Sobota. 23. 12. oh 17.00,
Gledališče Tartini Piran 
Plesna pravljica
KD Plesna skupina Metulj
KAJ SE DOGAJA V BOŽIČKOVI
VASI
Organizatorji: JSKD 01 Piran, ZKD 
Karol Pahor Piran.
V sodelovanju z ZKD Karol Pahor 
Piran in OI JSKD Piran.
Vstopnina: 800 SIT.

Sobota. 23. 12. oh 19.30.
Avditorij Portorož
Filmska predstava - akcijska avantura
JAMES BOND 007 - CASINO 
ROVALE
Vstopnina: 950 SIT / 3,96 EUR.

Sreda. 27. 12. od 14.00 do 18.00, 
Športna dvorana Lucija 
ŠPORTNI ŽIV ŽAV Z DEDKOM 
MRAZOM
Organizator: Športni in mladinski 
center Piran.
Vstop prost.

Petek. 29. 12. oh 19.30. 
Avditorij Portorož 

NOVOLETNI GALA KONCERT
Orkester Slovenske filharmonije 

George Pehlivanian dirigent 
Sabina Cvilak sopran 
Roman Sadnik tenor 

Vstopnina: 12.500 SIT / 52 EUR 
(11.000 SIT/41,7 EUR v 
predprodaji do 16. 12.).

Nedelja. 31. 12., od 21.30 do 
02.00, Tartinijev trg Piran 

SILVESTROVANJE NA TRGU 
Na praznično osvetljenem trgu bo 

za ples bo igrala skupina 
VICTORV.

Srečno 2007 bo vsem voščil tudi 
župan Občine Piran Tomaž 

Gantar.
Občina Piran je omogočila 

brezplačne avtobusne prevoze od 
21.30 do 02.00 ure 1.1.2007 vsakih 
30 minut med avtobusno postajo v 
Luciji in Piranom, prevoznik I&I. 

V sodelovanju z Občino Piran.

Ponedeljek. L L 2007. od 16.00 
dalje, Trg Prekomorskih brigad v 

Portorožu
NOVOLETNO POPOLDNE Z 

OGNJEMETOM V 
PORTOROŽU

in zabava s skupino Victory ter 
gostjo Nušo Derenda.

Ob 18.00 bo ognjemet razsvetlil 
portoroško nebo.

V sodelovanju s Turističnim 
združenjem Portorož, g.i.z.

Torek. 2. L 2007. Portorož 
NOVOLETNI TEK PO 
PORTOROŽU Organizator: ŠKID 
“Jaz sem najboljši

PRODAJA VSTOPNIC
Na recepciji Avditorija ob delavnikih 
med 8. in 10. ter 10.30 in 14. uro ali 
dve uri pred prireditvami pri blagajni 
Avditorija, po telefonu 05/ 676 6 7 77 
s plačilnimi karticami, po povzetju in 
s plačilnim nalogom ter za nekatere 
prireditve na www.eventim.si. 
Morebitne spremembe programa 
bomo objavili v javnih občilih in na 
spletni strani Avditorija.

PARKIRANJE / PARCHEGGIO
Purkn unje za 300 sil v čusu prireditev 
v parkirni hiši Metropol ob predložitvi 
vstopnice ali vabila za naše 
prireditve. Velja za parkiranje do treh 
ur v času prireditve.

DECEMBER V IZOLI
Od 23.12. do 30.12. - prireditve v 
parku Pietro Coppo z mini božično- 
novoletnim sejmom.V primeru 
slabega vremena, bodo prireditve v 
Kulturnem domu.

23.12. - sobota,
ob 17.00 BOŽIČKOV SPREVOD

24.12. - nedelja.
ob 17.00 BOŽIČKOV CIRKUS,

Teater Cizamo
ob 18.00 Mešani pevski zbor 
Maestral : Božični koncert

25.12. - ponedeljek.
ob 17.00 POJOČI KUHAR, 
pečemo piškote, palačinke 
ob 18.00 Danijel Puklavec: najlepše 
arije

26.12. - torek,
ob 17.00 KUŽA IN MUCA , Maja 
Papilu
27.12. - sreda,
ob 17.00, JABADABADU, magični 
teater
ob 18.00 3 Big band orchestra, 
koncert

28.12. - četrtek.
ob 17.00 LAJNARJEV CIRKUS 
ob 18.00 Dej še en litro, koncert

29.12. - petek,
ob 17.00 TAKE PRAZNIČNE, 
Sam Sebastjan
ob 18.00 Ženska vokalna skupina 
Korala, Koper, koncert

30.12. - sobota ob 17.00 
PRIHOD DEDKA MRAZA

MESTNA OBČINA KOPER
Četrtek, 14.12.2006
17.00
TD Ankaran
Veseli december 2006 v Ankaranu; 
Ure zlatih pravljic - za najmlajše
(Otroci, s seboj prinesite barvice!) 
(org.: Mestna občina Koper in TD 
Ankaran)
20.00
Glasbena šola, Koper 
Koncertni cikel: Glasbeni večeri; 
Denys Masliuk - klavir (org.: DPG 
Koper)

Petek, 15.12.2006
Mladinski in kulturni center. Koper 
Razstava izdelkov in predavanje dr. 
Stanka Blatnika (org.: DPZN)
19.00
Galerija Loža, Koper
Otvoritev razstave slik avtorjev
Pierra Soulages in Hansa Hartung
(org.: Obalne galerije Piran)
20.00
Kulturni dom Hrvatini 
Predstava Samanta Kobal: 
Družinska večerja

Torek. 19.12.2006
20.00
Koper
Novoletni koncert; nastopajoči bodo 
Obalni komorni orkester, dirigent: 
Aleksandar Spasič, solisti: Nina 
Kompare - sopran, Jure Kušar - tenor 
(org.: Obalni komorni orkester)

Petek, 22. 12, 2006
18.00 -19.00 Taverna: Otroška igra 
OSTRŽEK
21.00 - Taverna: Otvoritven koncert 
(De fenomen)

Sobota. 23. 12. 2006
11.00 - 12.00 - Gledališče Koper: 
Otroška predstava KEKEC
12.00 - 14.00 - Taverna: Otvoritev 
božičnih delavnic
20.00 - Taverna: NAISHA.

Nedelja. 24. 12. 2006
11.00 - 12.00 - Gledališče Koper: 
Otroška predstava Španska princeska
20.00 - 02.00 Titov Trg: Božični 
koncert ( cerkveni zbor, otroški zbor, 
klaviature, klasična kitara in dve 
vokalistki)

Torek. 26. 12. 2006
11.00 - 13.00 - Taverna: Otroške 
božične delavnice
17.00 - 19.00 - Taverna: Otroške 
delavnice in božično novoletne 
risanke
19.00 - 21.00 - OŠ KOPER: 
Tradicionalni koncert Pihalnega 
orkestra Koper

Sreda. 21. 12. 2006
11.00 - 13.00 - Taverna: Otroške

božične delavnice.
17.00 - 18.00 - Taverna: Otroške 
delavnice 18.00 - 19.00 - Taverna 
lutkovna predstava

Četrtek. 28. 12. 2006
11.00 - 13.00 - Taverna: Otroške 
božične delavnice
17.00 - 19.00 - Taverna: Otroške 
delavnice in božično novoletne 
risanke
20.00 - 22.00 - Igre brez meja

Petek. 29. 12. 2006
11.00 - 13.00 - Taverna: Otroške 
božične delavnice
17.00 -20.00 - obdarovanje z Dedkom 
mrazom

Prednovoletna sobota, 30. 12. 2006
11.00 - 13.00 - Taverna: Otroške 
delavnice
17.00 - 18.00 - Taverna: Božične 
novoletne risanke
20.00 - Taverna: Prednovoletna 
zabava

20.00 - Taverna in Titov trg: 
Silvestrovanje z ognjemetom ( Tulio 
Furlanič in Šank Rock)

Ponedeljek. 01. 01, 2007
20.00 - Taverna: Novoletna zabava 
(NE ME JUGAT)

Mali oglasi
Zelo ugodno prodamo malo 
rabljeno pohištvo, vzmetnice, 
mini kuhinjo, 50-litrski 
akvarij in kolesa.
Tel.: 6745122_______________

Oddam dvosobno stanovanje 
v Ankaranu. Stanovanje je 
komplet opremljeno.
Cena 400 eur plus stroski.
Tel. 031-309558

TURISTICA

Med prvimi so 
nam čestitali iz 
Hotelov Piran

V Primorskem utripu smo že prejeli 
veliko čestitk z dobrimi željami. 
Čestitko v petih jezikih z voščilom za 
vesel Božič in uspešno novo leto 2007 
nam je letos med prvimi poslala 
magistra Ana Žerjal s svojimi 
sodelavci iz Hotelov Piran.
Naše uredništvo se vsem toplo 
zahvaljuje.

Prednovoletno 
srečanje z 

upravo Luke 
Koper

Izteka se leto, kije bilo za Luko Koper 
zelo dinamično, zlasti pa zelo 
uspešno. O dogajanju in uspehih je 
vodstvo Luke Koper sproti obveščalo 
novinarje, za torek, 19. december 
2006 ob 13.00 uri pa bo v restavraciji 
Gami hotela Pristan - objekt Barka v 
Kopru pripravilo z novinarji prijetno 
srečanje na katerem bodo podali nekaj 
novih informacij o uspehih podjetja.

Kam po 
novoletna 

darila? 
Atelje 

KERAMIKE 
Izola, Koprska 2

Predstavili so učbenike in monografije
Dekanja UP Turistice prof. dr. Marija Ovsenik, tajnik mag. Margareta 
Benčič ter recenzenta prof. dr. Jože Jesenko in mag. Vesna Peric so v 
petek, 15. 12., popoldne v preddverju Avditorija v Portorožu predstavili 
učbenike in monografije, ki so v letu 2006 izšle v založbi UP Turistice. V 
glavni dvorani Avditorija so ta dan podelili tudi diplome diplomantom UP 
Turistice. Diplomante so pozdravili rektorica Univerze na Primorskem dr. 
Lucija Čok, župan Občine Piran Tomaž Gantar in dekanja UP Turistice 
prof. dr. Marija Ovsenik.
Turistica, Visoka šola za turizem Portorož tako uresničuje cilj 10 let 500 
diplom.

Prejeli smo
Obiščite lucijski market
Ob zaključku leta, ko je čas obdarovanj, dobrih želja in zahval, ne morem, da 
se ne bi zahvalila trgovini, v kateri največ kupujem. To je Mercatorjeva 
poslovalnica štev. 7 v Luciji.

Leta in leta kupujem v tej poslovalnici, tako rekoč od same otvoritve dalje. 
Danes je to moderna, lepo urejena samopostrežnica. Tako poslovodje, kakor 
tudi ostali uslužbenci, se večkrat menjujejo. Moram reči, da so trgovke zelo 
prizadevne, prijazne in skušajo kupce zadovoljiti v vsakem pogledu. Gospod 
poslovodja, ki je bil pred kratkim premeščen, je bil sicer prijazen, kupci smo 
pa marsikaj pogrešali, bil pa je tudi veliko odsoten.
Nov poslovodja, čeprav ga poznam samo prek telefona, j e popolnoma drugačen. 
V kratkem času je seznanjen z vsem kar se dogaja v trgovini, česa primanjkuje, 
je stalno prisoten, na voljo uslužbencem in kupcem. Trudi se, da bi tigovina na 
novo zaživela. Sem že dokaj v letih, zato veliko naročam po telefonu. Sicer sem 
zelo zahtevna kupovalka. Tako se je večkrat zgodilo, da ni bilo artikla, ki sem 
ga nujno potrebovala. Gospa Darja (vodja izmene) je to takoj naročila, ali pa 
si tudi izposodila v sosednji Mercatorjevi poslovalnici. Zgodilo se je, da sem 
dobila stare hrenovke. Gospa Darja je vse to takoj uredila. To je resnično 
prava trgovka; sposobna, zanesljiva, točna in poštena. Če je nakup večji, mi 
naročeno gospod Miran pripelje domov. Zelo sem vesela, da je z novim 
poslovodjem zavel nov veter, kar že močno občutimo kupci in uslužbenci v 
trgovini.
Za vso prijaznost, ustrežljivost in točnost se zahvaljujem predvsem gospe Darji, 
gospem Gordani, Marici, Alenki, Nadi, Nadji, Silviji, Martini, Vesni, Jolandi 
in gospodu Miranu.
Vodstvo Mercatorja bi moralo takšne delavce nagraditi z boljšo plačo (kolikor 
vem imajo zelo nizke osebne dohodke), kajti priznanje in dobra plača sta 
najboljši vzpodbudi za nadaljnje delo.
Zahvaljujem se tudi novemu poslovodji, ki je prinesel drugačen red in svežino. 
Vsem skupaj želim lepe praznike in poslovno uspešno leto 2007!

Breda Rustja, Lucija, Ukmarjeva 14.
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Visok življenjski jubilej
Regina Kmet in Marko Šetinc sta 
dopolnila 90 let
Zveza borcev Portorož je 13. decembra 2006 zvečer v Portorožu 
priredila sprejem s pogostitvijo za njihove člane jubilante, ki so 
letos dopolnili okrogle obletnice 70, 75, 80, 85 in 90 let. Med

njimi sta bila 
tudi 
dolgoletna

V -'•člana
borčevske 
organizacij e 
Regina Kmet 
in Marko 
Šetinc, ki sta 
letos dopolnila 
visok 
življ enj ski 
jubilej 90 let. 
Čestitke, dobre 
želje za zdravje

in dolgo življenje s šopkom cvetja in prijeten večer, ki so ga priredili 
za jubilante, so odraz velike pozornosti do vseh nekdanjih soborcev, 
ki so v težkih časih osvobajali našo nekdanjo skupno domovino.

FOTO: FK- Primorski utrip.
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Oljkarsko društvo Štorta Piran želi 
vsem svojim članom vesele božične 
praznike in srečno novo leto 2007.

Predsednik Atilio Radojkovič

Občina Izola Comune di Isola

Naj 6o Beto, tj. prihaja prijazno do vseh nas, 
hi ustvarjamo za Boljšo in 6ogatejšo IzoBo.

Vsem občankam in občanom 
želim veliko sreče in zadovoljstva,

prijetne božične praznike in 
srečno novo leto 2007.

Che Batino a vetiire sia un anno gradevoBe per tutti noi 
che adoperiamo per un 'Isota migCiore e ancorpiu' preziosa.

A tutti i concittadini Isolani augoro 
gioa e soddisfazioni,

un Natale buono e piacevole 
ed un telice 

Anno Nuovo 2007.
Anton Juriševič
Namestnik župana in občinski svetnik 
Sostituto del sindaco 
Consigliere comunale

St. BERNARDIN

f mun/ tmbefa/wjficripy 

ti&fiedri4y n&tMP lato/2007.

Tradicionalni 
predbožični koncert

NEW SVVING 
QUARTET

sobota, 23.1 2.2006 ob 19.30 
dvorana Colombo, Hotel Slovenija

LifeClass
HOTELS & RESORTS

Informacije in rezervacije: LifeClass Hotel H Resorts, 
tel. 05/692 60 20, 696 10 20 • www.lifeclass.net

ŽeBimo vam veseB (Božič in srečno novo Četo 2007


